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دیدن شادی مادران ؛

  هزینه فرصتی که
 از دست می دهیم!

دیروز روز مادر  و زن بود و با توجه 
به شــرایط کرونایی امســال به 
درســتی این روز برگزار نشد اما 
برخی ها مان هم با رعایت نصفه 
و نیمه پروتکل های بهداشــتی 
این روز را برگزار کردیم. با وجود 
اینکه یکسالی می شد که حتی 
برای سر نزدن هایمان به مادرمان 
هم بهانه ای جدید به نام کرونا پیدا 
رده بودیم اما باز هم برای خرید 
گل و شــیرینی برای آنها بدون 
هیچ گونه برنامه ریزی ســاعات 
آخــر روز را انتخــاب کردیم و 
شــاهد این ماجرا گل فروشی ها 
و شیرینی فروشــی های شلوغ 
در آخر شــب بود. برای مادرمان 
شــیرنی خریدیم بــدون اینکه 
حواســمان باشــد او قند دارد و 
حتی یک شیرنی هم نمی تواند 
بخورد. تا 11 شب در صف خرید 
گل بودیم بــدون توجه به اینکه 
شام همسرمان سرد شد و چشم 
انتظاری او را عذاب داد. این روز را 
هم مثل دیگر روزهای زندگیمان 
بدون برنامه گذراندیم  و در خلوت 

از خودمان ...

مشکلات محرومترین 
 شهر استان اصفهان
 حل و فصل می شود

در جلسه شورای اداری و ســتاد توسعه پایدار 
شهرستان خوروبیابانک، دو بانده شدن راه های 
ارتباطی، پیگیری جهت ثبت نام متقاضیان طرح 
اقدام ملی مسکن و رفع مشــکلات طرح های 
تفصیلی این شهرســتان در دســتور کار قرار 

گرفت.
علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرســازی 
اســتان اصفهان در حاشــیه این جلسه اظهار 
کرد: شهرستان خوروبیابانک بر اساس چندین 
معیار از پیش تعیین شده به عنوان یکی از ۳1 
شهرستان کمتر توســعه یافته در سطح کشور 
انتخاب شده اســت، بر همین اساس جلسات 

ستاد توسعه پایدار این شهرستان با هدف...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

گفت وگو با برق دزدهای بیت کوین باز ؛

دزدهای صفر و یکی 
پیشگوترین نویسنده ها هم در خیالات خود نمی دیدند 

روزی دستگاهی ساخته شود که بتواند پول 
تولید  کند.

چند سالی هست که این دستگاه یا به صورت 
کلی تر این سیستم غیرمتمرکز مجازی ابداع شده 

و در ایران هم مورد استقبال خیلی ها قرار گرفته 
است. ...

گـــزارش

فرمانده انتظامی استان اصفهان در جمع خبرنگاران عنوان کرد:

تخفیفات ویژه پلیس به مناسبت دهه مبارک فجر 
در زمینــه ترخیص 
موتورسیکلت هایی 
کــه در پارکینگ ها متوقف هســتند 
تخفیفات ویژه ای در دستور کار پلیس 

قرار گرفت .

این مطلب را ســردار محمدرضا میرحیدری 
فرمانده انتظامی اســتان اصفهان عنوان کرد 
و گفت: کسانی که موتورســیکلت آنها طی 
ســال های اخیر در پارکینگ ها متوقف شده 
اگر تا پایان بهمن ماه به مراکز ترخیص پلیس 
راهور مراجعه کننــد از تخفیفات ویژه پلیس 
در خصوص ترخیص وسیله نقلیه و پرداخت 
هزینه پارکینگ بهره مند می شــوند. سردار 
میرحیدری همچنین از افزایش میزان ساعات 
کار و ارائه کیفیت خدمت رســانی به مردم در 
دفاتر پلس+10، معاونت وظیفه عمومی، حوزه 
گذرنامــه و پلیس راهور و پلیــس راهنمایی 
 و رانندگی به مناســبت دهه مبــارک فجر 

خبر داد .

   افزایش 27 درصدی دستگیری سارقان 
سردار میرحیدری در ادامه از رشد 51 درصدی 
انهدام باند های سرقت و افزایش 27 درصدی 
دستگیری ســارقان در مدت 10 ماهه سال 
جاری نسبت به مدت مشــابه سال قبل خبر 
داد و گفت: در کشــف ســرقت ها هم در این 
مدت تقریباً 14 درصد با افزایش مواجه بودیم.

این مقام ارشــد انتظامی بیان کرد: طی 10 
ماهه ســال جاری در برخورد با جعل شاهد 
کاهش 7.2 درصدی بوده به طوری که 88.۳ 
درصد پرونده های جعل منجر به کشف شدند. 
همچنین 10 باند کلاهبرداری درمدت مذکور 
منهدم و 86.7 درصد پرونده های کلاهبرداری 
نیز منجر به کشــف شــدند.وی به کســب 
موفقیت های پلیس آگاهی اســتان در سال 
جاری اشاره کرد و اظهار داشت: براساس ارزیابی 
های صورت گرفته درناجا مرکز تشخیص، اداره 
مبارزه با جرایم جنایی و اداره مبارزه با سرقت 
پلیس آگاهی اســتان اصفهان به ترتیب رتبه 
های اول تا سوم را در سطح کشور کسب کردند.

   برقراری بیش از 3 میلیون تماس با 110
ســردار میرحیدری گفت: در 10 ماهه سال 
جاری ۳ میلیون و 924 هزار و 525 تماس با 
مرکز فوریت های پلیسی 110 استان اصفهان 

برقرار شده که 84 درصد این تماس ها منجر 
به حضور ماموران در صحنه و اجرای عملیات 
توسط آنان شده اســت.وی همچنین از رشد 
17 درصدی تماس شهروندان با سامانه تلفنی 
197 دفتر نظارت همگانی بازرسی فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان خبر داد و با بیان اینکه 
این تماس ها منجر بــه بهبود خدمات پلیس 
شده است اظهار داشــت: تماس های مربوط 
به انتقاد و شکایت از عملکرد کارکنان در این 
مدت به ترتیب 14 و 28 درصد کاهش داشته 
ضمن اینکــه تماس های تقدیر شــهروندان 
۳ درصد رشــد یافته و ارائه پیشــنهاد از سو 
 شــهروندان نیز 28 درصد بــا افزایش همراه

 بوده است.

   شنبه ها با بیشترین حادثه 
وی ادامه داد:با بررســی های انجام شــده در 
استان اصفهان مشخص شد شنبه ها پر حادثه 
ترین روز سال بوده است . روزهای شنبه با 17.۳ 
درصد تصادف پرحادثه ترین روز های ســال 
بوده است همچنین ساعات بین 14 تا 16 نیز با 
11.4 درصد پرحادثه ترین ساعات و عدم توجه 
به جلو که حدود ۳7 درصد را به خود اختصاص 
داده بیشترین علت تامه تصادف در این چند 
ماه بود.فرمانده انتظامی اســتان اصفهان در 
خصوص مقابله پلیس راهور با آلودگی هوا نیز 
گفت: دراین بازه زمانی برخورد با خودروهای 
فاقد معاینــه فنی 78 درصد، بــا خودروهای 
دودزا ۳ درصد و اعمال قانون کامیون ها یک 
درصد افزایش داشــته اســت.این مقام ارشد 
انتظامی تصریح کرد: در حوزه پلیس راه در 10 
ماهه امسال تعداد تصادفات فوتی 17 درصد، 
تعداد جان باختگان 19 درصد تعداد تصادفات 
جرحی 20 درصد ، تعداد مجروحان 21 درصد 

و تصادفات خســارتی هم 19 درصد کاهش 
داشته است. براساس آمارهای پزشکی قانونی 
نیز میزان جان باختگان ناشــی از تصادفات 
در حوزه درونشهری استان اصفهان 5 درصد 

کاهش داشته است.

   انهدام 80 باند فعال در زمینه قاچاق مواد 
افیونی 

فرمانده انتظامی اســتان اصفهان با اشاره به 
کشف 45 تنُ انواع مواد مخدر و انهدام 80 باند 
فعال در زمینه قاچاق مواد افیونی طی مدت 10 
ماهه امسال گفت: تعدادی از این باندهای قاچاق 
با تلاش ماموران پلیس مبــارزه با مواد مخدر 
استان اصفهان و استفاده از تجهیزات هوشمند 
توســط آنان  در عمق کویر اســتان اصفهان 
شناسایی و منهدم شدند. وی همچنین متذکر 
شد کشفیات ما نسبت به مدت مشابه سال قبل 

21 درصد رشد داشته است.

   برخورد جدی پلیس با سایت های مجرمانه
فرمانده انتظامی استان اصفهان از شناسایی و 
برخورد با هزار و 481 سایت مجرمانه با اشرافیت 
کارشناسان پلیس فتا بر فضای مجازی و رصد 
هوشمندانه این فضا خبر داد و گفت: 62 درصد 
این ســایت ها در زمینه جرایم اقتصادی، 14 
درصد در زمینه کلاهبرداری و مابقی در زمینه 
فروش کالا و لوازم آرایشی و بهداشتی قاچاق و 
اقدامات غیر اخلاقی در شبکه های اجتماعی 
بودند.وی افزود: براساس ارزیابی های صورت 
گرفته در ناجا پلیس فتای استان اصفهان نیز 
برای چندمین سال پیاپی موفق به کسب رتبه 
برتر در بین پلیس فتاهای استان های کشور 
شد که جا دارد تا از تلاش ها و زحمات کارکنان 

این مجموعه تقدیر و تشکر کنم.

یلدا توکلی
گــــــزارش

شهروند دیپلمات ابتکاری برای توسعه دیپلماسی اصفهان

اتاق بازرگانی اصفهان 
آمادگی دارد ضمن 
ارایه طرح شهروند 

دیپلمات برای اعضاء 
کمیسیون های 

اتاق، در معرفی افراد 
فرهیخته، شاخص 
و کنشگرساکن در 
خواهرخوانده های 

اصفهان و دیگر 
کشورهای هدف 

به عنوان شهروند 
دیپلمات با شهرداری 

تعامل نماید

جلسه ای به منظور تعامل اتاق بازرگانی اصفهان و شهرداری در اجرای طرح شهروند دیپلمات برگزار شد .درپنجمین جلسه کمیسیون گردشگری و برند 
عنوان شد اتاق بازرگانی اصفهان آمادگی دارد ضمن ارایه طرح شهروند دیپلمات برای اعضاء کمیسیون های تخصصی اتاق، در معرفی افراد فرهیخته، 

شاخص و کنشگرساکن در خواهرخوانده های اصفهان و دیگر کشورهای هدف به عنوان »شهروند دیپلمات «با شهرداری تعامل نماید.

علی کرباســی زاده، مشاور عالی 
رئیــس اتاق بازرگانــی اصفهان 
در این جلســه با تاکید بر اینکه 
اتاق بازرگانــی، صنایع، معادن و 
کشــاورزی به هیچ عنوان تولی 
گری و ادعایی در حوزه گردشگری 
نداشته وتنها به عنوان بخشی از 
ذینفعان این حوزه، و بواســطه مسئولیت خود 
در قبال توســعه کســب و کار اعضــاء، به این 
موضوع ورود پیدا کرده است، افزود: کمیسیون 
گردشگری و برند اتاق بازرگانی اصفهان از آنجا 
که طبق اسناد بالادستی کشــور گردشگری 
محور توسعه استان است، بر این موضوع توجه و 
تمرکز ویژه نموده است.وی موضوع این جلسه را 
تشریح و تبادل نظر درخصوص طرح های ارایه 
شده از سوی شهرداری و شورای اسلامی شهر 
اصفهان در حوزه گردشگری عنوان و تصریح کرد: 
اتاق بازرگانی اصفهان آمادگی دارد ضمن ارایه 
طرح شهروند دیپلمات برای اعضاء کمیسیون 
های اتاق، در معرفی افراد فرهیخته، شاخص و 
کنشگرساکن در خواهرخوانده های اصفهان و 
دیگر کشورهای هدف به عنوان شهروند دیپلمات 
با شهرداری تعامل نماید. کرباسی زاده خواستار 
ایجاد موقعیتی در فرودگاه شــهید بهشــتی 
اصفهان به عنوان دروازه طلایی ورود گردشگر، 
برای المان هایی به منظور معرفی برند اصفهان و 
توسعه گردشگری شد. حسن امجدی، مدیرکل 
فرودگاه شــهید بهشــتی اصفهان بر ضرورت 
انسجام و تکلیف دســتگاه های خدمت رسان 
حوزه گردشگری و آغاز فاز اجرایی سند توسعه 
گردشگری اصفهان تاکید کرد.علیرضا سالاریان، 
مسئول نمایندگی وزارت امورخارجه در اصفهان 

نیز گفت: از طریق دیپلماسی شهری می توان 
به تقویت روابط ایران و کشــورهای دیگر نیز 
پرداخت. زیرا فارغ از مسائل سیاسی، مسئولین 
شهری بسیاری از کشــورها خواستار تقویت 
تعاملات خود با اصفهان هستند. همچنین نایب 
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان به معرفی 
پروژه اصفهان 2020پرداخت و تصویب طرح 
الزام تهیه سند گردشگری شهرداری اصفهان و 
تهیه طرح اصفهان 2020 به منظور ایجاد انسجام 
در اقدامات فعالین و ذی نفعان حوزه گردشگری 
را از جمله اقدامات دوره پنجم شورای اسلامی 
شــهر اصفهان بیان و تصریح کرد: در این دوره 
ما به دنبال توسعه گردشگری که نهایتا منجر 
به ارتقاء کیفیت زندگی مردم شــود هستیم. 
وی جاذبه های گردشگری، میراث فرهنگی و 
هنرمندان شاخص را از جمله ظرفیت های بالقوه 
اصفهان برای کمک به بهبود زیرســاخت های 
گردشگری استان معرفی کرد و حضور ذینفعان و 
صاحبنظران حوزه گردشگری در تعریف پروژه ها 
را مهم ارزیابی کرد.  در ادامه ایمان حجتی، مدیر 
کل ارتباطات وامور بین الملل شهرداری اصفهان 
به تشریح پروژه »شهروند دیپلمات« پرداخت 
و شــهروند دیپلمات را ابتکاری برای توســعه 

دیپلماسی شهری اصفهان دانست. وی  افزود: 
شهروند دیپلمات به دنبال آن است تا آن دسته از 
تسهیلگران شهروندی از جمله بازرگانان، اساتید، 
ورزشــکاران، دانشــجویان، فعالان فرهنگی و 
رسانه ای، ایرانیان خارج از کشور و غیره که دارای 
بسترها و کانال های مناسب و مجاز برای معرفی 
و تقویت جایگاه، برنــد و ظرفیت های اصفهان 
در شــهرهای خواهرخوانده و کشورهای شان 
هستند، بتوانند در قوت بخشیدن به ارتباطات 
فرهنگی، هنری، اقتصادی و علمی طرفین به 
کنشگری بپردازند.حجتی از استقبال و همراهی 
وزارت امورخارجــه، اتاق بازرگانــی اصفهان، 
دانشگاه ها و نهادهای مختلف با این طرح خبر 
داد و گفت: پس از انتشــار فراخوان شــهروند 
دیپلمات، تاکنون بیش از 200 طرح و ایده ارسال 
 شده و زمان فرصت ارســال ایده تا آخر بهمن

 تمدید شد.  
در پایان از خدمات شایسته اسداله راد گودرزی، 
رئیس هیات مدیره شــرکت خدمات مسافرت 
هوایی و گردشــگری کیهان گشت سپاهان به 
واسطه انعقاد قرارداد با ترکیش ایرلاین و تاثیر 
این اقدام در توسعه گردشگری اصفهان  تقدیر 

شد.

مریم یادگاری
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,825,00011,138,000قدیم

سکه طرح 
10,778,00010,900,000جدید

5,350,0005,600,000نیم سکه

3,205,0003,170,000ربع سکه

2307,0002750,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,778,0004,782,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,103,3001,101,500 عیار

طلای آب شده 
4,780,0004,783,000نقدی

یک گرم طلای 
241,471,1001,472,600 عیار

      آگهى مزایده (مرحله دوم)
پیرو  آگهى مزایده شماره 12429 مورخ 1399/10/22 شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه  شماره 1852 مورخ 
1399/10/7 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل  نسبت به واگذارى 3 قطعه زمین با کاربرى مسکونى واقع در شهرك پردیسان 
از بلوك R به پلاك ثبتى قسمتى از 2 اصلى   به شرح ذیل  از طریق مزایده عمومى و با شرایط پرداخت به صورت 70 درصد نقد و 
مابقى در 2 قسط اقدام نماید، لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت به عمل مى آید جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در 
مزایده ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند. (کمیسیون در رد یا قبول 

پیشنهادات مختار مى باشد.)
1-قطعه زمین شماره 6 به متراژ 210 م.م به ازاى هر متر مربع 33,000,000 ریال 
2- قطعه زمین شماره 7 به متراژ 210 م.م به ازاى هر متر مربع 33,000,000 ریال

احسان کوزه گر- شهردار آران و بیدگل

108
50

27
ه: 

س
شنا

نوبت دوم
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ادامه از صفحه یک
... نپرســیدیم که چرا با وجود اینکه 
هزینه کردیم آن طور که باید بهمان 
خوش نگذشت؟! بســیاری از مردان 
سرزمین من دیروز را به یاد داشتند اما 
وقت نکردند به همسرانشان آنطور که 
باید تبریک بگویند. شاید می گویید 
توقع زنان زیاد شــده است اما تاریخ 
نشان داده بانوان ایرانی همیشه از خود 
گذشتی کرده اند و جز کم توقع ترین 
بانوان جهان محسوب می شوند پس 
چرا با وجــود اینکه بــرای روز زن و 
مادر برایشــان گل خریدید و پول به 
حسابشان ریختید تا هرچه دوست 
دارند برای خودشــان بخرند باز هم 
آن برق خوشحالی را در چشمانشان 
ندیدید؟ اگر وقت می گذاشتید و آن 
هدیه را خودتــان می خریدید بهتر 

نبود؟!
همه این مشــکلات بــه دلیل عدم 
وجود برنامه ریزی صحیح و به موقع 
در زندگی است. چطور می شود یک 
بانوی ایرانی با آن هــم وقار و از خود 
گذشتگی که در طول سالها زندگی 
مشــترک از خود به جای می گذارد 
متوجه نشود که همسر یا فرزندش 
تا چه میزان توانایــی خرید هدیه را 
دارد؟! مســلما همه بانوان این امر را 
متوجه می شوند و توقع بی جا ندارند 
اما اینکه توقع دارند حتی اگر قرار است 
یک شاخه گل برایشان بخرید از صبح 
برنامه ریزی کنید تا ساعت ها در صف 
خرید آن نباشــید ، به نظر می رسد 
توقع زیادی نباشد. این همان همسر 
یا مادری است که سالها برای لحضه 
لحضه ی زندگی شــما برنامه ریزی 
کرده و از تمام دل خوشی های خود 
گذشته تا شــما در رفاه به سر ببرید. 
اوست که می داند شنبه ها و یکشنبه ها 
شما باید با خود ناهار ببرید و از شب 
قبل تمام وسایل لازم آن را مهیا کرده 
است . دوشنبه ها و سه شنبه ها شما 
زودتر به خانه می آیید و باید غذایتان 
قبل ظهر آماده باشد . عصر چهارشنبه 
لباس ورزشــیتان باید شسته شده 
باشد و در ســاک دستی آماده باشد . 
وجود اوست که باعث شده شما بتوانید 
با خیال راحت بــه ادامه تحصیلتان 
بپردازید و شغل مناسب انتخاب کنید 
تا در جامعه سر بلند باشید . در واقع 
زنان جامعه ما تمام برنامه روزانه شان 
را بر پایه فراهم کردن احتیاجات اولیه 
مردان ریخته اند و مسلما مستحق آن 
هســتند که یک روز در سال هم که 

شده برایشان برنامه ریزی شود.
در اقتصاد اصطلاحــی وجود دارد به 
نام هزینه فرصت ، که بر اساس آن  با 
برنامه ریزی درست میتوان در قبال 
این فرصت هایی که هر روز در حال 
از دست دادنشــان هستیم بهترین 
ثمره و نتیجه را بگیریم. چه نتیجه ای  
بهتر از دیدن شادی مادران و همسران 
عزیزمان وجــود دارد. با برنامه ریزی 
درست  از این فرصت ها  استفاده کنیم 
تا یک روز حسرت آن بر دلمان نماند. 
هر روز روز مادر است ، روزتان مبارک.
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02

پنجشنبه 16 بهمن 1399  | شمـاره 712

ISFAHAN
N E W S

 ۲۸۴ میلیارد تومان، بودجه پیشنهادی شهرداری شاهین شهر
 شهردار شاهین شهر از تحویل بودجه پیشنهادی سال ۱۴۰۰ به شورای اسلامی شهر و شاخصه های حائز 

اهمیت در تدوین آن، خبر داد.
احمدرضا پری تبار در حاشیه نشست شورای اسلامی شهر، با تبریک میلاد با سعادت بزرگ بانوی اسلام 
اظهار کرد: بودجه پیشنهادی سال ۱۴۰۰ شهرداری براساس شرایط موجود و نسبت به بودجه امسال به 

مبلغ ۲۸۴ میلیارد تومان تدوین و برای بررسی تقدیم شورای اسلامی شاهین شهر شد.
وی با بیــان اینکه در بودجه پیشــنهادی حــدود ۴۷ درصد هزینه هــای جاری و ۵۳ درصــد هزینه های 

عمرانی لحاظ شــده  اســت، افزود: بــا توجه بــه مشــکلات و محدودیت های شــهرداری شاهین شــهر در 
 تامین منابــع درآمدی بهتریــن راهکار بــرای وصول بودجــه ۱۴۰۰، تمرکــز و اتکا بــر حصول درآمدهــای پایدار

 است.
شهردار شاهین شهر با اشاره به شــرایط نامطلوب اقتصادی، تحریم  ها و ... تصریح  کرد: مهمترین و شاخص ترین مولفه ها در تدوین بودجه 
پیشنهادی ۱۴۰۰ اهتمام و تمرکز شهرداری بر تکمیل پروژه های مهم نظیر ابر پروژه  مترو شاهین شهر_اصفهان ... و افزایش سرانه فضای سبز 

در شهر است.

کاهش نگران کننده شمار اهداکنندگان خون در اصفهان
مدیرکل انتقال خون استان اصفهان گفت: با توجه به کاهش موارد بستری ناشی از بیماری  کرونا و قرار گرفتن 

در فصل سرما، شمار اهداکنندگان خون حدود ۳۰ درصد کاهش یافته است.
مجید زینلی مدیرکل انتقال خون استان اصفهان   با اشاره به کاهش موارد بستری بیماران کرونایی اظهار 
کرد: همچنان برای مصارف خون در بیمارستان ها، اتاق های عمل جراحی، بیماران پلاتومی و ... به خون 

نیاز داریم.
او کاهش اندک میزان ذخیره خون، با توجه به قرار گرفتن در فصل سرما را طبیعی دانست و بیان کرد: کاهش 

۳۰درصدی ذخیره خون کمی نگران کننده است، زیرا ممکن است آمار موارد بستری بیماران کرونایی افزایش یابد.
زینلی با بیان اینکه افرادی که کمتر از ۶۰ سال سن دارند و از نظر جسمی و روحی در سلامت کامل هستند می توانند خون 

اهدا کنند، گفت: در حال حاضر به همه گروه های خونی نیاز داریم که قبل از گرفتن خون، اهداکننده به طور کامل معاینه می شود.
او در پاسخ به این سوال که وضعیت ذخیره پلاسمای خون کوویدی در استان چگونه است؟ بیان کرد: وقتی یک واحد خون گرفته می شود، ۳ 
فرآورده از آن استخراج می شود که شامل پلاکت، پلاسما و گلبول های قرمز است، بنابراین با کاهش اهداکنندگان خون، میزان ذخیره پلاسمای 

کوویدی خون هم کاهش پیدا می کند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه

ISFAHAN
N E W S

 اگر می خواهیم اصفهان 
شهر دوستدار کودک 

شود یعنی باید آرامش 
و آسایشی با توسعه 

امکانات رفاهی ایجاد 
کنیم که کودک در طول 
زندگی هیچ دغدغه ای 

اعم از دغدغه های 
جسمی و روحی نداشته 

باشد

وی ادامــه داد: شــبکه 
شهر دوســتدار کودک در 
سال ۱99۶ فعالیت خود 
را آغاز کرد و امروز شــاهد 
هستیم چند شهر در دنیا 
به این موضوع پیوسته اند؛ 
اصفهان اولین شهری است 
که در ایران به عنوان پایلوت به این شبکه 

پیوست.
شهردار اصفهان با اشاره به اینکه چندین 
سال است که امور مربوط به شهر دوستدار 
کودک به عهده شــهرداری ها قرار داده 
شده است، گفت: در دو سال اخیر اقدامات 
شایسته ای از سوی شهرداری اصفهان در 

شهر برای این مورد انجام شده است. 
وی افزود: تعریف شهر دوستدار کودک و 
هدفی که ما به مناسبت شرایط فرهنگی و 
سنتی کشــور خود از این موضوع تدوین 
کرده ایم، مشمول کودکان از بدو تولد تا 
۱۸ سالگی است و می خواهیم کودکان نه 
براساس ایده انسان محوری بلکه فراتر از آن 
بر اساس »حیات محوری« فعالیت کنند.  

   احساس امنیت کودک در شهر 
نوروزی با اشــاره بــه اینکه هــدف این 
است که شــهر به گونه ای ساخته شود تا 
کودک در آن احساس امنیت کند، گفت: 
در شهر دوســتدار کودک، کودک نه به 
عنوان موضوع توسعه پایدار بلکه به عنوان 
کارگزار توسعه پایدار است و باید به نیازهای 
اولیه به راحتی دسترســی داشته باشد، 
در شهر دوســتدار کودک باید کودک در 
مسیر زندگی با مســائل رفاهی، تفریحی 
و آموزشــی چالش پیدا نکند و در امنیت 
جســمی و به دور از همه آزارها و فشارها 

زندگی کند. 
وی اظهار کرد: اگــر می خواهیم اصفهان 
شهر دوســتدار کودک شــود یعنی باید 
آرامش و آسایشی با توسعه امکانات رفاهی 
ایجاد کنیم که کــودک در طول زندگی 
هیچ دغدغه ای اعم از دغدغه های جسمی 
و روحی نداشته باشد. شــهردار اصفهان 
تصریح کرد: این کودک است که می تواند 
در چنین فرآیندی سرمایه ای برای آینده 
کشور شود؛ بنابراین امروز اصفهان افتخار 
می کند که نه تنها عضو ۱۰ سازمان و شبکه 
شهر بین المللی است و نقش فعالی دارد و 
نه تنها در مسیر عقد چهاردهمین پیوند 
خواهرخواندگی خود قرار گرفته بلکه در 

همه عرصه های بین المللی مطرح است. 
وی افزود: طرح شهروند دیپلمات به عنوان 
یک طرح نه تنها پیشنهادات و نظراتی را در 
خصوص موضوعات مختلف که در مورد 
شهر دوستدار کودک نیز قطعا پیشنهاداتی 
را دریافت خواهد کرد تا کودکان در ارتباط 

با توسعه شهر اصفهان نظر دهند. 
نوروزی اضافه کرد: شــهر بیــن المللی 
اصفهان می تواند شــهر دوستدار کودک 
و سالمند باشــد تا همه افرادی که در آن 
زندگی می کنند در فضای ایمن زندگی 

شرافتمندانه ای را تجربه کنند. 

   تشکیل میزی در رابطه با افزایش 
کیفیت زندگی کودکان در اصفهان

در ادامــه این مراســم، عبــاس رضایی، 
اســتاندار اصفهان با قدردانی از مجموعه 
مدیریت شهری برای رسیدن به این مرحله 
در موضوع شهر دوســتدار کودک، اظهار 
کرد: دنیا و جامعه ما در حال صنعتی شدن 
است و این موضوع بسیاری از مسائل را برای 
ما تغییر می دهد به گونه ای که سنت های 
خاصی را از بین خواهــد برد و روش های 

جدیدی را برای ما ایجاد می کند. 
وی ادامه داد: کرونــا هم در کنار صنعتی 
شدن بحث مهمی در جامعه ماست، ضریب 
افزایش وزن و چاقی در کودکان به خاطر 

دوری از مدرسه بیشتر شده است. 
استاندار اصفهان با بیان اینکه به دلیل عدم 
تحرک، مشکلات روحی و روانی خاصی در 
این دوران به کودکان تحمیل شده است، 
اظهار کرد: ضرورت نــگاه علمی مترقی 
بر اســاس اصل توســعه مطرح می شود 
که باید تمهیدات جدیــدی برای زندگی 
امروز در نظر بگیریم. وی با بیان اینکه نظام 
جمهوری اسلامی در این رابطه بیکار نبوده 
است و مقایسه ای بین دستاوردهای دولت 
تدبیر و امید با دولت ها در کشورهای دیگر 
دلیل این مدعاســت، گفت: در همه ابعاد 
کرونا نظام ما نه تنها از بقیه کشورها عقب 
نبوده است بلکه در همه مسائل پیشرو نیز 

بوده است.
رضایی بیان کــرد: اســتان اصفهان هم 
پیشروتر از بقیه اســتان ها در این زمینه 
قدم برداشته اســت. وی با اشاره به اینکه 
بنابراین توسعه و مبانی توسعه و استفاده 

از تمهیدات لازم برای زندگی در کرونا در 
همه ابعاد خصوصا بــرای کودک مدنظر 
بوده اســت، گفت: کودکان باید کودکی 
کنند اما بســیاری از خانواده ها رشــد و 
پیشــرفت کودکان خــود را در برگزاری 
کلاس های متعدد برای کــودکان خود 
می دانند.  استاندار اصفهان تصریح کرد: 
اگر کودکان رشد و پیشرفت داشته باشند 
توسعه آینده ما هم ارتقا می یابد؛ استفاده از 
درک کارشناسان اجتماعی و روانشناسان 
می تواند فهم موضوع را برای ما عمیق تر 
کند. وی ادامه داد: آنچه هدف نهایی ماست 
استفاده بهینه از همه ظرفیت ها به منظور 
توسعه و پیشــرفت به جلو در همه ابعاد 
است. رضایی بیان کرد: از امروز مسئولیت 
و رسالت بیشتری بر عهده شهر اصفهان در 
قبال کودکان قرار می گیرد و باید در این 
زمینه برنامه ریزی خاص هم در دستور کار 
قرار دهند تا موجبات ترقی و تعالی بیشتر 
آینده خود و کودکان را رقم بزنیم و در اینجا 
پیشنهاد مشخص بنده به مدیریت شهری، 
ایجاد میز جدید به عنوان مسئولیت جدید 
در رابطه با کودک برای افزایش شــادی، 

امیدبخشی و رفاه در بین کودکان است. 

    سفر اصفهان برای تبدیل شدن به 
شهری شایسته برای کودکان

همچنین در این مراسم، مندیپ اوبرایان، 
رئیس دفتر یونیســف در ایران با اشاره به 
اینکه امسال، سال بســیار بی سابقه ای 
بوده که با ســردرگمی و عــدم اطمینان 
درباره بیماری همــه گیرکووید ۱9، یک 
بحران جدی در حوزه سلامت، شروع شد 
و زندگی ما را به لحاظ شــخصی و حرفه 
ای و همچنین زندگی کــودکان؛ به ویژه 
آســیب پذیرترین کودکان را تحت تأثیر 
قرار داد، اظهار کرد: با این حال، امســال 
همچنین ســالی پر از امید، همبستگی 
و مشــارکت جهانی بوده کــه در آن راه 
حل هایی برای چالش های ناشی از همه 
 گیری در ســطح محلی و جهانــی ارائه 

شد.
وی ادامه داد: هم اکنون، ۵۸ کشــور در 
مقایسه با ۴۰ کشور در سال ۲۰۱9 ابتکار 
شهرهای دوســتدار کودک را با همکاری 
یونیسف در سطوح مختلف اجرا می کنند.

رئیس دفتر یونیســف در ایران با تعریف 
شهر دوستدار کودک، گفت: شهر دوستدار 
کودک، شهر یا اجتماع محلی است که در 
آن نظرها، نیازها، اولویت ها و رفاه کودکان 
بخشــی جدایی ناپذیر از سیاســت ها، 
برنامه ها و تصمیم های عمومی است.  وی 
با بیان اینکه به عنوان بخشــی از رویکرد 
جهانی یونیسف در زمینه کار با کودکان 
در محیط های شهری و تعامل با شهرها 
برای اطمینان از اینکــه کودکان بتوانند 
در یک محیط امن، عادلانه، ســالم و امن 
زندگی کنند، ابتکار شــهرهای دوستدار 
کودک توجه بســیاری را به ســوی خود 
جلب کرده اســت، افزود: تهیه یک وعده 
غذای گرم روزانه در شهر پوتسدام آلمان، 
توسعه مهارت های نوجوانان در ویتنام و 
آموزش معلمان در زمینه حمایت روانی 
اجتماعی و راه اندازی بسترهای مجازی 
برای شهرها جهت تبادل تجربیات شان 
در فنلاند از جمله این اقدامات بوده است. 
اوبرایان با اشاره به اقدامات دولت جمهوری 
اسلامی ایران که با حمایت یونیسف و سایر 
شرکای کاری در راه اجرایی کردن ابتکار 
شهرهای دوســتدار کودک طی دو سال 
گذشته انجام گرفته است، گفت: در بهمن 
ماه سال 9۷، در نتیجه همکاری نزدیک 
بین وزارت کشــور، شــهرداری اصفهان 
و یونیســف ایران و از طریق مشارکت و 
تعامل با جامعه مدنــی از جمله کودکان، 
اولین کنفرانس ملی شهرهای دوستدار 
کودک در ایران با حضور ذینفعان و مقامات 
کلیدی، از جمله کارشناسان جهانی ابتکار 
 شــهرهای دوســتدار کودک یونیسف 

برگزار شد.
وی با اشــاره به اینکه این کنفرانس آغاز 
سفر اصفهان برای تبدیل شدن به شهری 
شایسته برای کودکان به ویژه برای اقشار 
آسیب پذیر از جمله کودکان با توانایی های 
متفاوت و نیازهای ویژه بود، اظهار کرد: در 
تابستان سال 9۸، وزارت کشور و یونیسف 
با پشتیبانی شبکه شــهرهای دوستدار 
کودک در ایران با مشــارکت بیش از یک 
هزار و ۷۰۰ کودک و جوان از ۳۰ شهر و ۱9 
استان ایران، چشم اندازی با عنوان »شهر 
دوستدار کودک چگونه شهری است« را 

طراحی کردند.

نشان کاندیداتوری از سوی رئیس دفتر یونیسف در ایران به عنوان اولین شهر کشور به اصفهان اهدا شد؛  

اصفهان؛ شهر دوستدار کودک
نشان کاندیداتوری شهر دوستدار کودک به عنوان اولین شهر 
کشور از سوی رئیس دفتر یونیسف در ایران، به اصفهان اهدا شد. 
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، قدرت اله 
نوروزی در مراسم اعطای نشــان کاندیداتوری شهر دوستدار 
کودک یونیسف به اصفهان اظهار کرد: سال 1989 کنوانسیون 
حقوق کودک در سازمان ملل تصویب و در سال 1372 شمسی 
ایران به این کنوانسیون پیوست و تاکنون همه کشورهای جهان به 
جز امریکا به این کنوانسیون و کنوانسیون حقوق بشر پیوسته اند.  

      شهردار اصفهان: کودکان در شهر دوستدار کودک، کارگزار توسعه پایدار هستند

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

به همت تلاشگران مخابرات منطقه اصفهان انجام شد

 توسعه فیبر نوری مخابرات 
در شهرک امام علی )ع( کاشان

 به همت تلاشگران مخابرات منطقه اصفهان، شبکه فیبر نوری خانگی 
)FTTH( در شهرک امام علی )ع( کاشــان به بهره برداری رسید. این 
طرح که در راستای ارائه خدمات مخابراتی و ارتباطی مطلوب به شهروندان 
کاشانی و بمنظور بهره مندی آنان از خدمات دولت الکترونیک در شرایط 
کرونایی، به بهره برداری رسیده با اعتباری بالغ بر یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون 
ریال اجرا شده و زیرســاخت های مورد نیاز برای تحقق شهر هوشمند را 
فراهم آورده است. گفتنی اســت برای اجرای این پروژه، هزار و ۲۰۰ متر 

حفاری و دو هزار و ۷۰۰ متر فیبر نوری خاکی و هوایی اجرا شده است.

مشکلات محرومترین شهر استان 
اصفهان حل و فصل می شود

در جلسه شورای اداری و ستاد توسعه پایدار 
شهرســتان خوروبیابانک، دو بانده شدن 
راه های ارتباطی، پیگیــری جهت ثبت نام 
متقاضیان طرح اقدام ملی مسکن و رفع مشکلات طرح های تفصیلی 

این شهرستان در دستور کار قرار گرفت.

علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در حاشیه این 
جلسه اظهار کرد: شهرستان خوروبیابانک بر اساس چندین معیار از پیش 
تعیین شده به عنوان یکی از ۳۱ شهرستان کمتر توسعه یافته در سطح کشور 
انتخاب شده است، بر همین اساس جلسات ستاد توسعه پایدار این شهرستان 
با هدف رفع محرومیت زدایی از اواسط سال 9۷ آغاز شده است.وی با بیان 
اینکه حمل ونقل جاده ای از مهمترین نیاز ها برای توســعه این شهرستان 
محسوب می شود گفت: روزانه بیش از ســه هزار خودروی سواری سبک، 
سنگین و فوق سنگین در محور های اصلی و روستایی شهرستان خوروبیابانک 
تردد می کنند که حدود ۳۰۰ دستگاه از آن ها تریلر های حامل سنگ هستند. 
لذا دو بانده شدن، مرمت و بازسازی راه های ارتباطی این شهرستان بسیار 
حائز اهمیت است.مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان با اشاره به اینکه 
خوربیابانک با ۱۲ هزار کیلومتر مربع، ۱۰ درصد مساحت استان را به خود 
اختصاص داده است گفت: از ۲۴ شهرستان استان سه شهرستان برای ۲ بانده 
یا بزرگراه شدن راه ارتباطی باقی مانده که یکی از آنها خور و بیابانک است که 
با برنامه ریزی صورت گرفته، مشکل این شهرستان نیز بزودی برطرف خواهد 
شد.وی اذعان داشت: باند دوم محور فرخی به سمت خور به طول ۱۲ کیلومتر 
که در سنوات گذشته عملیات زیرسازی آن انجام شده بود به دلیل مشکلات 
مالی و عدم تامین اعتبار روکش آسفالت آن معطل مانده است لذا در صدد 
هستیم با پیگیری این موضوع مشکل تامین اعتبار را مرتفع سازیم.قاری قرآن 
ادامه داد براساس تصمیمات اتخاذ شده در جلسه شورای اداری شهرستان 
خوروبیابانک مقرر شد: زیرسازی میدان شهر فرخی توسط شهرداری اقدام 
شود و اعتبار آن نیز از طریق شهرداری، راهداری و حمل و نقل جاده ای و اعتبار 
شهرستان تامین شود. همچنین انجام مطالعات کمربندی شهر خور و جندق 
نیز در دستور کار قرار گرفت.وی با بیان اینکه برآورد هزینه اولیه برای احداث 
راه مشجری-چوپانان به طول ۳۲ کیلومتر بر اساس فهرست بها، ۷۰۰ میلیارد 
ریال است عنوان کرد: مطالعات این طرح تا پایان سال اتمام می شود و پس از 
برگزاری مناقصه و انتخاب پیمانکار عملیات اجرایی آن با سرعت آغاز خواهد 
شد.مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان جهت رفع مشکلات مسکن 
مردم این شهرستان اظهار کرد: با توجه به اهداف طرح اقدام ملی مسکن و 
همچنین وجود ظرفیت خالی در این شهرستان بازگشایی مجدد سایت اقدام 
ملی مسکن از سوی وزارت راه و شهرسازی برای این شهرستان را پیگیری 
می کنیم.وی افزود: در این جلسه واگذاری یک پلاک مجزا به خانواده های 
اقشار ویژه و خانواده های دارای دو معلول در شهرستان خوروبیابانک مطرح 
شد که این موضوع پس از بررسی و در صورت اخذ مجوز از سازمان ملی زمین 

و مسکن اجرا می شود.

ارتباطـــات

گــــزارش

دستگیری سارق باطری ها در فلاورجان  
فرمانده انتظامي شهرســتان  فلاورجان  از دستگیری یک سارق باطری 
خودرو و کشف۲۴ فقره ســرقت خبر داد. ســرهنگ  ایرج کاکاوند  بیان 
داشت: در پي افزایش سرقت باطري خودرو هاي سواري سبک و سنگین 
درشهر  ابریشم ، بررسی موضوع در دستور کار ماموران پلیس آگاهی این 
فرماندهی قرار گرفت.وي افزود: مامــوران پس از انجام اقدامات تخصصی 
 موفق شدند، یک سارق را در ارتباط با این سرقت ها شناسایی و دستگیر

 کنند.
فرمانده انتظامی شهرســتان فلاورجان ادامه داد: در بازرسی از محل ۲۴ 
باطری، یک دریل برقي، ۴ پمپ بالابر، یک دستگاه موتورجوش، یک دستگاه 
منگنه زن و ۳ سم پاش سرقتی کشف شد.سرهنگ کاکاوند اظهار داشت: 
سارق دستگیر شده تاکنون به ۲۴ فقره سرقت باطری و دیگر وسایل و اموال 
 داخل خودرو اعتراف کرده که پس از تشکیل پرونده به مراجع قضائی تحویل

 داده شد.

کشف تریاک در پراید 
فرمانده انتظامي شهرستان نایین از کشف بیش از ۱۲ کیلوتریاک از یک 
دستگاه سواري پراید خبر داد. سرگرد  هادي کیان مهر  بیان داشت: مامورین 
انتظامي شهرستان در راستاي کنترل محورهاي مواصلاتي اصلي و فرعي 
با هدف برخورد با قاچاقچیان مواد مخدر و نا امن سازي مسیرها ، با انجام 
یکسري اقدامات پلیسي در ایستگاه بازرسي شهید شرافت ، به یک دستگاه 
سواري پراید مشکي رنگ مشکوک و آن را توقیف کردند.وی افزود: مامورین 
در بازرسي از داخل خودرو ۱۲ کیلو و ۳۴۰ گرم مواد مخدر از نوع تریاک که 
در زیر صندلي عقب خودرو ، به صورت ماهرانه جاساز شده بود را کشف و 
یک نفر سوداگر مرگ جهت سیر مراحل قانوني تحویل پلیس مبارزه با مواد 
مخدر شهرستان شد.فرمانده انتظامي شهرستان در پایان بیان داشت: مبارزه 
با پدیده شوم مواد مخدر همواره و با جدیت از سوي پلیس دنبال مي شود، 
و به شهروندان توصیه کرد، اخبار و اطلاعات خود پیرامون این موضوع را از 

طریق تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

احتکار لوازم خانگی در یک انبار 
جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف یک انبار لوازم خانگی احتکاری به 
ارزش ۱۰ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال خبر داد. سرهنگ محمدرضا هاشمی 
فر  بیان داشت: ماموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان در ادامه اقدامات مقابله ای خود با محتکران کالاهای اساسی و مورد 
نیاز مردم با اشرافیت و هوشمندی بالای خود از دپوی تعدادی لوازم خانگی 
در یک انبار مطلع و بلافاصله موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.وی 
افزود: ماموران پس از بررســی های تخصصی و کسب اطلاعات لازم طی 
هماهنگی با مقام قضائی از انبار مذکور بازدید و ۱۸۴ دســتگاه انواع لوازم 
خانگی شامل یخچال، ماشین لباسشویی وکولر را کشف کردند.جانشین 
فرمانده انتظامی اســتان اصفهان با بیان اینکه کارشناسان مربوطه ارزش 
اقلام موجود در انبار را ۱۰ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال اعلام کرده اند، گفت: 
در این خصوص یک نفر دستگیر و برای اقدامات قانونی به مراجع قضائی 

تحویل داده شد.

کلاهبرداري به بهانه فروش ویژه جشنواره زمستانه 
فردي که با درج آگهي فروش ویــژه لوازم صوتي و تصویــري در یکي از 
سایت هاي واسطه گر از شهروندان کلاهبرداري مي کرد توسط ماموران 
پلیس فتای استان شناسایي و دستگیر شد. سرهنگ  سید مصطفي مرتضوي  
رئیس پلیس فتای اصفهان بیان داشت : در پي شکایت یکي از شهروندان 
مبني بر اینکه فردي در یکي از سایت هاي واسطه گر مبلغ ۶۰ میلیون ریال 
بابت فروش تلویزیون از وي کلاهبرداري کرده بررسي موضوع در دستور کار 
این پلیس قرار گرفت.وي عنوان کرد: شاکي در یکي از سایت هاي واسطه 
گر با آگهي ویژه لوازم صوتي و تصویري به مناسبت جشنواره زمستانه مواجه 
شده که جهت خرید با فروشنده تماس و به علت محدود بودن تعداد کالاها 
پیش پرداخت آن را واریز کرده و نه تنها کالایي دریافت نکرده حتي فروشنده 
از پاسخگویي به تماس وي امتناع کرده است.سرهنگ مرتضوي افزود: با 
بررسي هاي فني و تخصصي در فضاي مجازي متهم دستگیر و جهت سیر 

مراحل قانوني تحویل مراجع قضایي شد.
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BREAKING   NEWS حـــوادث اخبار اصفهان
خـــبــــر

ملودی دهانی 
خـــبــــر



 رئیس سازمان غذا و دارو گفت: واکسن اسپوتنیک روسیه 
طی دو سه روز آینده وارد کشور می شود، این واکسن تا حدود 
۹۵ درصد ایمنی ایجاد می کند و مورد تایید سازمان غذا و دارو 

قرار گرفته است.

چهار داروی گیاهی در 
حال بررسی هستند. 

دو داروی دیگر هم 
اضافه شدند. فاز 

مطالعات بالینی آنها 
انجام شد، مطالعات 

بالینی را با نفرات 
زیاد انجام می دهند و 

عملکرد این چهار دارو 
خوب بوده است. 

ایرنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

پیک چهارم کرونا خطرناک تر است
عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا ضمن تشریح چرایی خطرناک تر بودن موج جدیدی از بیماری کووید-۱۹، گفت: 
اگر دچار پیک جدیدی در کشور شویم، امکان دارد که میزان شیوع، مبتلایان و مرگ و میر ناشی از بیماری افزایش 
یابد؛ چراکه ممکن است ویروس جهش یافته و مقاوم شود.، دکتر مسعود مردانی با اشاره به وضعیت شیوع کرونا در 

کشور، گفت: در حال حاضر بیماری و روند بیماری کاهش داشته است، اما با توجه به برخی عدم رعایت ها در پروتکل های 
بهداشتی شاهدیم که مجددا در برخی مناطق بیماری پیک زده و دارد خیز برمی دارد. وی درباره چرایی خطر بیشتر پیک 

چهارم نسبت به پیک های قبلی بیماری در کشور، گفت: اگر دچار پیک جدیدی در کشور شویم، امکان دارد که میزان شیوع، 
مبتلایان و مرگ و میر ناشی از بیماری افزایش یابد؛ چراکه ممکن است ویروس جهش یافته و مقاوم شود.

 مردانی با بیان اینکه البته نمی توان هیچ چیزی را درباره ویروس کرونا به صورت ۱۰۰ درصد مطرح کرد، گفت: با این حال با توجه به ماهیت ویروس کرونا ممکن 
است که میزان شیوع و ابتلا به آن بیش از موج قبلی باشد. البته امیدواریم به کمک خدا با توجه به اینکه روند بیماری کاهشی است، پیک چهارم رخ ندهد. به 
نظر می رسد با نظارت و پایش مستمر می توان از وقوع پیک چهارم پیشگیری کرد. وی تاکید کرد: در عین حال مردم نباید رعایت پروتکل های بهداشتی را با این 
تصور که بیماری کم شده، کاهش دهند، بلکه همچنان باید پروتکل های بهداشتی مانند شست وشوی مداوم دست ها، استفاده از ماسک، رعایت فاصله گذاری 

فیزیکی، عدم تجمع و ... را جدی گرفته و رعایت کنیم تا روند کاهشی بیماری کووید-۱۹ حفظ شود و دچار موج جدیدی از بیماری نشویم.

آنتی بادی های کرونا شش ماه در بدن می ماند
نتایج یک مطالعه نشان می دهد آنتی بادی های کروناویروس دستکم شش ماه پس از آلوده شدن به این ویروس در بدن 
باقی می ماند. در این بررسی مشخص شد آنتی بادیهای کروناویروس در بدن اکثر افرادی که به ویروس آلوده شده اند 
حداقل برای مدت شش ماه باقی می ماند.محققان در این بررسی مشاهده کردند در ۹۹ درصد شرکت کنندگان که تست 

کروناویروس آنان مثبت بوده، آنتی بادی ویروس برای مدت سه ماه پس از آلوده شدن در بدن باقی مانده درحالیکه در ۸۸ 
درصد آنتی بادی برای شش ماه کامل وجود داشته است.

محققان انگلیسی اظهار داشتند: اگرچه نمیتوانیم در مورد چگونگی ارتباط آن با مصونیت مطمئن باشیم اما یافته های بدست آمده 
نشان می دهد افراد ممکن است حداقل شش ماه پس از آلوده شدن به کروناویروس در برابر آن مصون بمانند. همچنین با بررسی های بیشتر می توان 

تعیین کرد که این مصونیت تا چه مدت زمان ادامه پیدا خواهد کرد.محققان انگلیسی در یک بازه زمانی شش ماهه به جمع آوری نمونه خون و اطلاعات مربوط 
به علائم احتمالی در ۲۰ هزار و ۲۰۰ نفر و فرزندان آنان پرداختند. آنان دریافتند نسبت افرادی که در بدن آنان آنتی بادی کروناویروس مشاهده شده از ۶.۶ 

درصد در شروع مطالعه به ۸.۸ درصد در پایان بررسی ها رسیده است.
 همچنین محققان در بررسی های خود مشاهده کردند بالاترین میزان آنتی بادی تشخیصی در افراد جوان )۱۳.۵ درصد در میان افراد زیر ۳۰ سال( و کمترین 

رقم در افراد مسن )۶.۷ درصد در میان افراد بالای ۷۰ سال( بوده است.
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محمدرضا شانه ســاز افزود: 
سازمان غذا و دارو تنها مرجع 
قانونی تایید دارو و واکسن در 
ایران است و افرادی که اظهار 
نظر می کننــد باید اطلاعات 
خــود را در این زمینه تکمیل 
کنند، واکســن اســپوتنیک 
روسیه ایمنی زایی مطمئن و بالای ۹۵ درصد 
ایمنی ایجاد می کند و عوارض آن هم ناچیز 
است.وی گفت: همکاران سازمان غذا و دارو 
همه مسائل مربوط به این واکسن را بررسی 
کرده اند تاکنون هیچ عارضه خاصی در مورد 
آن دیده نشده بنده باید در پاسخ افرادی که 
اظهار نظر غیرکارشناسی می کنند بگویم که 
بهتر است قبل از هر گونه اظهار نظر اطلاعات 
خود را تکمیــل کنند. بســیاری از آنان در 
حوزه خود بسیار آگاه و صاحبنظر هستند 
اما سازمان غذا و دارو کار خود و وظیفه خود 
را بلد است و به درستی وظیفه خود را انجام 
می دهد.شانه ساز درباره واکسن های بعدی 
وارداتی به کشور نیز گفت: بعد از روسیه سبد 
واردات واکســن ایران از کشورهای چین، 
هند و کوبا است. در مورد کوبا بیشتر بحث 
انتقال تکنولوژی مطرح اســت. روش های 
مختلفی برای تولید واکســن در دنیا دنبال 
می شود، روش کمپانی هندی مشابه واکسن 
آسترازنکاســت که واردات واکســن از این 
کمپانی نیز در سبد واردات متنوع ایران وجود 
دارد.رئیس سازمان غذا و دارو افزود: به دنبال 
تبلیغ هیچ کالایی نیســتیم اما کمیسیون 
قانونی ماده ۲۰ سازمان غذا و دارو بالاترین 
مرجع قانونی تایید دارو و واکسن است که از 
سال ۳۴ برای صدور مجوز فعالیت می کند. 
گروهی از متخصصان در این زمینه فعال و نیز 
کار خود را بلد هستند و اجازه تولید یا واردات 
می دهند.وی گفت: برای واردات چند فاکتور 
داریم. اول اینکه در کشــور سازنده به تعداد 
زیاد مصرف شده باشد. واکسن روسی بیش 
از ۱.۵ میلیون دوز در روســیه مصرف شده 
است. دوم اینکه کشورهای قانونمند در حوزه 
دارو آن را خریداری کرده باشــند و در مورد 
واکسن اسپوتنیک روسیه کشورهایی  مثل 
آرژانتین و برزیل نیز آن را خریداری کرده اند. 
ایران شانزدهمین کشور خریدار این واکسن 

است و ۲۵ کشور سفارش خرید این وا کسن 
را داده اند.

رئیــس ســازمان غــذا و دارو با اشــاره به 
دستاوردهای یک سال گذشته در حوزه دارو 
و تجهیزات پزشکی گفت: در کشوری که سال 
ها تحریم را تحمل کرده بود، عده ای منتظر 
بودند تا به زانو درآمدن مــردم را ببینند اما 
شرکتهای دانش بنیان و جوانان کشور خوش 
درخشیدند. در ایام تحریم و کرونا در کمتر از 
هشت ماه تولید ماسک از ۱۲۰ هزار عدد به 
۴۰ میلیون عدد در رسید و میزان تولید مواد 
ضدعفونی کننده ۲۰ برابر شــرایط معمول 

قبل از کرونا شد.

 واکســن ایرانی کرونا اواخر بهار به 
بهره برداری می رسد

وی افزود: توان صنعت دارویی کشور به قدری 
است که هر دارویی در دنیا به عنوان کمک به 
درمان کرونا مطرح شــد کمتر از سه ماه آن 
را در داخل کشــور تولید کردیم. کیت های 
آزمایشــگاهی و ونتیلاتور هم تولید شد و 
آخرین اقدام تولید و ساخت واکسن کروناست 
که دانشــمندان ایرانی اواخر بهار مناسب 
واکسن ایرانی را با کیفیت مناسب به تولید 
می رسانند و به صورت رایگان در دسترس 

مردم قرار می گیرد.

 حداقل ۵00 هزار دوز واکســن روسی 
وارد می شود

شانه ساز ادامه داد: در زمینه واکسن وارداتی 
نیز واکسن روسی که چند روز آینده به تعداد 
زیاد اولین محموله آن وارد می شود یکی از 
منابع معتبر است که می تواند در پیشگیری و 

قطع زنجیره انتقال ویروس کرونا موثر باشد. 
البته در مورد تعداد و میزان واردات آن فعلا 
نمی توانیم عددی را اعلام کنیم زیرا در حال 
چانه زنی هســتیم و میزان تقاضای ایران با 
میزان واکســنی که داده می شود متفاوت 
است اما واردات حداقل ۵۰۰ هزار دوز از این 

واکسن قطعی است.
وی گفت: در مورد واکسن های تولید داخل 
هم اکنون ۱۱ شرکت دانش بنیان به یکی از 
چهار یا پنج روش متداول در دنیا مشــغول 
فعالیت هســتند، دومین مجوز کارآزمایی 
بالینی انســانی یکی از این واکسن ها صادر 
شده و به زودی طی یکی دو هفته آینده مجوز 
آغاز مطالعات بالینی سومین تولید کننده 

واکسن را نیز صادر می کنیم.
شانه ســاز افزود: تنوعی از نظر نوع واکسن 
تولیدی در کشور به روش های مختلف در 
ایران خواهیم داشت و می توانیم ظرف مدت 
کوتاهی بخشی از این تولیدات را صادر کنیم.

 نتایج خوب داروهای گیاهی کرونا
رئیس ســازمان غــذا و دارو دربــاره تایید 
داروهای گیاهی کرونا نیز گفت: چهار داروی 
گیاهی در حال بررسی هســتند. دو داروی 
دیگر هم اضافه شدند. فاز مطالعات بالینی 
آنها انجام شــد، مطالعات بالینی را با نفرات 
زیاد انجام می دهند و عملکرد این چهار دارو 

خوب بوده است. 
وی گفت: برخی استادان به علت ندانستن و 
نشناختن اظهارنظرهایی در این زمینه کرده 
اند. باید شناخت پیدا کنند. مذموم است افراد 
که سابقه علمی خوبی دارند بدون شناخت 
در مورد موضوعی اظهار نظر می کنند. فکر 

می کنند سازمان غذا و دارو وظایفش را بلد 
نیست ما وظایف خودمان را خوب می دانیم 
و هم داروهای با کیفیت را تایید می کنیم و 
هم جلوی کار نخبگان را نمی بندیم و هم می 
دانیم چه کار کنیم تا بــه موقع داروی مورد 
نیاز مردم تامین شــود.اظهار نظرها از روی 
ندانستن بود نه غرض اما بررسی این داروها 
راه تولید داروهای گیاهی و سنتی را نیز باز 

کرد و این سد شکسته شد.
شانه ساز ادامه داد: درخواست هایی هم داریم 
که در چارچوب قرار نمی گیرند نمی توانند از 
نظر ایمنی و اثربخشی خودشان را ثابت کنند 
و فشــار می آورند که مجوز بگیرند اما مورد 

تایید نیستند.
وی گفــت: در حوزه کیت های تشــخیص 
سریع کشور بی نیاز از واردات است. بیش از 
۱۰۰ هزار کیت در روز تولید می کنیم. قبل از 
کرونا این عدد واقعا در حد انگشتان یک دست 
بود یا حداکثر دو رقمی در موارد خاص بود. 
در زمینه ونتیلاتور برای بیماران بستری هم 
خودکفا شده اند. قبلا حدود هزار عدد تولید 
می کردیم اما اکنون می توانیم در حد نیاز 
تولید کنیم و زمینه صادرات هم فراهم است.

شانه ساز افزود: ماسک N۹۵ هم تولید داخل 
هم افزایش یافته اســت. تولید آن ۵ هزار تا 
در روز بود،اما در کمتر از یکسال گذشته به 
۷۰۰ تا ۸۰۰ هزار عدد در روز ظرفیت تولید 
ایجاد کرده ایم که بیش از نیاز کشور است. 
امکان صادرات آن فراهم است. معاونت علمی 
ریاست جمهوری، بسیچ و سپاه هم در این 
زمینه کمک کردیم. در زمینه اکسیژن ساز 
وتولید ایمپلنت دندانی هفته گذشته در ایران 

مجوز تولید گرفت.

رئیس سازمان غذا و دارو:

افزایشِ احتمال واکسن اسپوتنیک ۹۵ درصد ایمنی ایجاد می کند
ابتلا به کرونا با این 

خوراکی ها

 با افزایش موارد ابتلا به کرونا، 
بسیاری از افراد در تلاشند تا 
با بهبود تغذیه، ورزش منظم 
و مواردی مشــباه ســلامتی 
خود را حفظ کنند، بسیاری 
از مــا می دانیم کــه مصرف 
منظم میوه و سبزیجات تازه 
و ویتامین هــا می تواند مفید 
باشد، اما اغلب نمی دانیم که 
چه خوراکی هایــی می تواند 
برای سیســتم ایمنــی ما بد 

باشند.
اگرچه عوامل زیادی در حفظ 
سیســتم ایمنی قوی و سالم 
ماندن نقش دارنــد، اما آنچه 
می خوریم نقش بسیار مهمی 
دارد، بنابراین پیش از این که 
برای خرید عازم سوپر مارکت 
شوید، بد نیست بدانید که این 

خوراکی ها خطرناکند:

شیرینی ها
خــوردن انواع شــیرینی ها، 
دونات ها، کوکی ها و ســایر 
خوراکی های شیرین، مقادیر 
زیادی قند را وارد بدن شــما 
می کنــد که می توانــد برای 
ســلامت عمومی بدن شما 
بسیار خطرناک باشد، سعی 
کنید از مصرف انواع شیرینی 

جات بکاهید.

نوشابه
جدا از ایــن که نوشــابه )از 
جمله نوشــابه رژیمی( باعث 
چاقــی می شــود، همچنین 
سیســتم ایمنی بدن شــما 
را خــراب می کنــد. همین 
امــر درموردبســیاری از آب 
میوه های شــیرین نیز صدق 

می کند.

بستنی
از بیــن تمــام غذا هایی که 
می توانــد شــما را مســتعد 
بیماری کند، بســتنی یکی 
از بدترین مواد غذایی است. 
دلیل این موضوع این است که 
سرشار از شکر و مواد افزودنی 
است که برای سلامتی بسیار 
خطرناک است و قند تصفیه 
شــده همچنین باعث رشد 
باکتری های بد روده می شود.

چیپس سیب زمینی
تقریبا همه مــا می دانیم که 
خوراکی هایی مانند چیپس 
سیب زمینی سرشار از نمک 
روغــن هســتند، بنابرایــن 
چیپس سیب زمینی می تواند 
برای سلامتی و سیستم ایمنی 

بدن شما مضر باشند.

تنقلات شور
گــول بســته بنــدی روی 
خوراکی های شور را نخورید، 
که اغلب کلماتی مانند "سالم" 
یا "طبیعی" را تبلیغ می کند. 
تنقلات شور، در گروه غذا های 
فــرآوری شــده خطرنــاک 
قرار می گیرند و بهتر اســت 
 آن هــا را کمتــر مصــرف

 کنید.

سلامت
گزارش
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3 علامت پوستی که خبر از کرونا می دهد
 همه ما در این زمان علائم نسبتا رایج ویروس کرونا 
از جمله تب، ســرفه خشــک و درد عضلانی را می 
شناسیم علائمی که ممکن است مدتی طول بکشد 
تا برطرف شوند، همچنین احتمال می رود شدت و نوع عفونت شما را نشان 
دهند. برخی دیگر از علائم احتمالی عفونت نیز ممکن اســت خطرناک 
باشد، اما اغلب مورد توجه قرار نمی گیرند به عنوان مثال وجود انگشتان 

پای کرونا و بثورات.
التهاب پوستی

در حالی که می توان آن را به راحتی به عنوان یک بثورات عادی یا نشانه 
آلرژی دانســت، اما بثورات غیرمعمول، قرمزی و برجستگی ها اغلب می 
توانند به عنوان نشانه ای از آلوده شــدن به ویروس کرونا باشند. تقریبا از 
هر ۶ بیمار با علائم پوســتی، یک مورد نیاز به مراقبت حاد در بیمارستان 
دارد و بسیاری دیگر از علائم طولانی مدت هفته ها و ماه ها پس از بهبودی 
رنج می برند. از این رو علائمی نیستند که به راحتی نادیده گرفته شوند، 
همچنین مطالعات نشان داده است بثورات و برجستگی نیز از علائم اصلی 
عفونت در کودکان کوچک تر محسوب می شوند که علائم مختلف آنها را 
نسبت به بزرگسالان نشان می دهد. ما در مورد برخی علائم برای بررسی 

به شما می گوییم:
جوش

برای بسیاری از افرادی که از ویروس کرونا رنج می برند ویروس می تواند 
به وریدها و عروق سرایت کرده و باعث التهاب شود که روی پوست خود را 
به صورت جوش نشان می دهند. این التهاب سریع می تواند منجر به ایجاد 
بثورات شود که می تواند بعنوان “نقاط قرمز، خارش دار و حتی برجسته” 

توصیف شود.
در کودکان کوچک تر و نوزادان ظاهر پوســت خال دار یا تکه تکه که می 
تواند روی پاها، دست ها، شکم یا پشت اتفاق بیفتد می تواند نشانه ای باشد 
که باید نسبت به آنها هوشیار بود. پوســتی تکه تکه و قرمز نیز می تواند 
به دلیل تغییر در سطح فشار خون و جریان اکسیژن در بدن اتفاق بیفتد، 

همچنین می تواند ناشی از تب و لرز شدید باشد.
انگشتان پای کرونا

انگشتان پای کرونا که برای نخستین بار در کودکان کشف شد اکنون یک 
علامت رایج است که میان بزرگسالان نیز شایع شده است. انگشتان پای 
کرونا التهاب ناشی از انتشار ویروس در بدن می توانند باعث تورم، ضایعات 
و تغییر رنگ انگشتان دست و پا شــوند که شبیه به سرمازدگی زمستانی 
تشبیه شــده اســت. همراه با تغییر رنگ و تورم می تواند منجر به تاول، 

خارش، درد و زبری شود.
خشکی لب ها

همانطور که بسیاری از بیماران اشاره کرده اند لب ها اگر از عفونت ویروس 
کرونا رنج ببرند می توانند زخم شوند. ایجاد لب های خشک و پوسته پوسته 
شده در مرحله عفونت می تواند شایع باشد و درد نیز داخل دهان گسترش 
یابد. به احتمال زیاد علت خشــکی پوست و تاول هایی است که با عفونت 
اتفاق می افتد، همچنین خشکی لب ها ممکن است در صورت کمبود آب 
بدن یا عدم تغذیه کافی در دوران نقاهت نیز رخ دهد. یکی دیگر از علائم 
آب زیر کاه کرونا، رنگ آبی مایل به خاکستری روی لب ها ناشی از کمبود 
اکسیژن است که می تواند به عنوان نشانه هشداردهنده در نظر گرفته شود.

چه کسی بیشتر در معرض خطر است؟
مطالعات نشان داده است افرادی که از قبل دارای شرایط پزشکی خاصی 
هستند مانند اختلالات تنفسی، چاقی، سالمندان )که می تواند بر سیستم 
ایمنی بدن تاثیر بگذارد( در معرض خطر بیشــتر بــرای ابتلا به ویروس 
کرونا قرار دارند. بیماران مبتلا به دیابت که از کووید-۱۹ بهبود یافته اند 
باید توجه بیشتری نشان دهند زیرا در معرض خطر برای ابتلا به عفونت 

پوستی، خونریزی و بریدگی قرار دارند.

گزارش

بهداشت نیوز
گــــــزارش

سبک زندگی

عرق کف دست و پا، علل و درمان
 

غدد عرق به عنوان ترموســتات طبیعی بدن عمل می کنند. 
هنگامی که ناگهان بیش از حد فعال شوند، کف دست و کف پاها 
عرق می کنند. اگرچه این مشکل می تواند از نظر اجتماعی خجالت آور باشد، اما خبر 
خوب این است که با درمان می توان تعریق بیش از حد یا هایپرهیدروزیس را کنترل 

کرد.
دلایل زیادی باعث می شود دمای بدن به طور ناگهانی افزایش یابد، از جمله هوای گرم و مرطوب، 
ورزش های سخت، استرس عاطفی، و حمله پانیک. حتی غذاهای تند نیز می توانند باعث عرق 
کردن کف دست و پا شوند. ضد تعریق های معطر بدون نسخه، تزریق بوتاکس )سم بوتولینوم(، 
یونتوفورزیس، که اســتفاده از جریان الکتریکی کم برای متوقف کردن غدد عرق است، و روش 
جراحی شناخته شده به عنوان سمپاتکتومی توراســیک، روش هایی هستند که برای درمان 
هایپرهیدروزیس شدید توصیه می شوند. این جراحی تنها راه متوقف کردن هایپرهیدروزیس 

به صورت دائمی است.
برای کسب اطلاعات بیشتر در مورد علل عرق کف دســت و پا و گزینه های درمانی موارد زیر را 

مطالعه کنید.
علت عرق کف دست و پا چیست ؟

علل شایع افزایش عرق کف دست و پا عبارتند از:
گرما- هم گرمای خارجی و هم دمای بالای بدن )تب(. زمانی که گرمای بدن در حال افزایش است، 
عرق کردن روش مهمی برای کاهش دمای بدن است. در گرمازدگی، هنگامی که غدد اکرین خسته 

شده و قادر به تعریق نیستند، دمای بدن به سرعت افزایش می یابد و می تواند منجر به مرگ شود.
فعالیت شدید و یک محیط گرم عرق کف دست و پا را تشدید می کند.

احساسات- عرق بیش از حد کف دست و پا در اثر اضطراب یا استرس عاطفی ایجاد می شود.
خوردن

آسیب به اعصاب سمپاتیک- اعصاب سمپاتیک مجموعه خاصی از اعصاب هستند که در پاسخهای 

استرسی نقش دارند. این عارضه می تواند ناشی از ضربه یا به دلیل شرایط پزشکی مانند دیابت باشد.
کفش- برخی کفش ها و جوراب ها می توانند میزان عرق تولیدی شما را افزایش دهند و از تبخیر 

آن جلوگیری کنند.
تمام روز روی پا بودن- اگر تمام روز بایستید به احتمال زیاد پاهایتان عرق می کنند.

چاقی- اضافه وزن با افزایش عرق کف دست و پا همراه است.
نوشیدنی کافئین دار

برخی از داروهای تجویز شده- به خصوص برخی از داروهای ضد افسردگی. بعضی از داروها گاهی 
اوقات باعث افزایش عرق کف دست و پا می شوند که ممکن است شدید باشد.

برخی از شرایط پزشکی- برخی شرایط ممکن است باعث تعریق شدید گاه به گاه یا مداوم شود. 
برای مثال:

داشتن قند خون )گلوکز( که بالاتر از حد طبیعی است )دیابت(.
عفونت دریچه قلب )آندوکاردیت(.

اختلال اضطراب عمومی.
غده تیروئید بیش فعال )پرکاری تیروئید(.

سرطان خون )لوکمیا(.
سرطان در سلولهای سیستم لنفاوی بدن )لنفوم(

عفونت سل
چگونه می توانم از عرق کردن کف پاهایم جلوگیری کنم؟

خوشبختانه راه حل و راهکارهای زیادی وجود دارد که می تواند به شما کمک کند تا عرق کف 
دست و پا را متوقف کنید.

راهکارهای مراقبت از کف پا و کف دست
راهکارهای مراقبت از کف دست و پا برای جلوگیری از عرق کردن:

هر روز پا و دست را با آب و صابون بشویید و کاملاً خشک کنید، مخصوصاً با دقت بین انگشتان پا و 

انگشــتان 
دست را خشک کنید، جایی که پوست به راحتی مرطوب 

می شود و میکروب ها )باکتری ها( می توانند تولید مثل کنند. قبل از پوشیدن دستکش، جوراب و 
کفش از خشک بودن دست و پاها اطمینان حاصل کنید.

ناخن ها را کوتاه و تمیز نگه دارید.
بهترین جوراب ها برای عرق کف پا

آیا جوراب تاثیری در جلوگیری از عرق کف پا دارد؟ بله. صد در صد. اگر شما نیز دچار عرق کف پا 
می شوید در حین خرید جوراب، موارد زیر را در نظر بگیرید:

هر روز جوراب تمیز بپوشید. در صورت لزوم بیش از یک بار در روز آنها را عوض کنید، به ویژه اگر 
ورزشی انجام داده اید که باعث تعریق شما شده یا راه طولانی را طی کرده اید.

از جوراب های جاذب ساخته شده از الیاف طبیعی استفاده کنید، یا جورابی که برای جذب رطوبت 
طراحی شده باشد. تصور می شود در صورتی که پاهایتان عرق می کند، استفاده از جوراب های 

ساخته شده از پشم، نخ یا مخلوطی از این دو بهترین گزینه هستند.
از پوشیدن جوراب های پلاستیکی خودداری کنید.

جوراب های ورزشی اغلب برای جذب عرق طراحی می شوند.
www.healthxchange.sg: منبع

پریسا جمدی
مترجم
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Broad Money 
Supply Rises 
38.4%
Broad money supply 
reached 31,300.2 trillion 
($130 billion) at the end 
of third quarter of the 
current fiscal year on Dec. 
20, indicating 38.4% Y/Y 
growth.The Central Bank 
of Iran in a report said the 
amount is 2.2 percentage 
points higher than the first 
half of the year ending Sept. 
21. Money supply jumped 
26.6% since the beginning 
of the current fiscal year in 

March when it was 24,721.5 
trillion rials ($103b).   
As for the main components 
of money supply, the CBI 
said the share of money 
(M1) stood at 6,170 trillion 
rials (25.7b) by Dec. 20 or 
69.8% higher compared to 
the same period last year. 
M1 increased 44.4% in nine 
months. The total value 
of banknotes and coins in 
circulation was 642.2 trillion 
rials ($2.6b) by Dec. 20 -- 
21.7% higher compared to 
the same period last year. It 
was up 5% over nine months 
since the beginning of the 
fiscal year. 

Official 
terms Indian 
investment 
in Chabahar, 
effective for 
regional trade 
boom
Indian investment 
in the first phase of 
development project 
of Chabahar port has 
been effective for 
regional trade boom, 
Director-General of 
S istan-Baluchestan 
Province Ports and 
Maritime Organization 
Behrooz Aghaei said 
on Wednesday.Aghaei 
announced delivery 
of $8.5 million worth 
Indian equipment for 
the development of 
port activities at Iran’s 
Chabahar port."Arrival of 
first shipment of Indian 
equipment in Chabahar 
port, marks the activation 
of the contract between 
the Ports and Maritime 
Organization (PMO) and 
the Indian side," he said.
According to Aghaei, the 
mentioned equipment 
is going to be installed in 
Shahid Beheshti port, as 
part of a contract between 
the two sides, based on 
which India is going to 
invest $85 million in this 
port.
Aghaei noted that the 
Indian side is going 
to operate in Shahid 
Beheshti port in the 
form of a build–operate–
transfer (BOT) contract 
and this is the first time 
that such a contract is 
implemented in one of 
the country's ports with 
100 percent foreign 
investment.Chabahar is 
located in the East-West 
transit path and is of 
importance with regard 
to transit and trans-
shipment and has turned 
out to be a vital area for 
sending Indian products 
to Afghanistan and 
Central Asia.The Indian 
government has allocated 
about $14m budget for 
developing Chabahar 
Port in 2020-2021 
which had a two-fold rise 
compared to the last year.
Growth in the allocated 
budget indicates 
India's commitment to 
developing the port and 
New Delhi determination 
for changing Chabahar 
Port into a connecting 
point.Due to its strategic 
position and its access 
to international high 
seas, Chabahar is of 
importance with regard 
to Iran's trade relations 
with other regional 
countries.
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As the Iranian 
Oil Minister 
Bijan Namdar 
Z a n g e n e h 
mentioned, the 
gas industry 
developed after 

the victory of the Islamic 
Revolution; so, the daily 
gas refining capacity has 
reached more than one 
thousand million cubic 
meters.
The turning point of 
the gas industry in Iran 
happened when the 
country kicked off the 
development of the South 
Pars gas field in the early 
1380s. Gas production 
from the field helped 
the Islamic Republic 
distribute gas for home 
appliances to rural and 
urban areas as well as 
industries and power 
plants.
Iran stands the third rank 
in the world in terms 

of gas production. The 
government of President 
Hassan Rouhani has 
played a significant role 
in this regard because 
gas production from the 
South Pars field increased 
2.5 folds and the country 
experienced a new record 
of producing 690 million 
cubic meters from the 
field only in one day last 
week.
Iran's capacity of daily 
gas transmission has 
increased to 900 million 
cubic meters in order 
to stop gas entrapment 
at refineries. Some 

65 percent of fuel 
consumption in Iran 
belongs to gas; thus, the 
daily gas consumption in 
the country is equivalent 
to consuming five million 
barrels of crude oil per 
day.
The ratio of gas 
consumption by rural 
families has reached 82 
percent, which shows 
all-out efforts by the 
government in order to 
attach importance to gas 
transmission to rural 
areas.
Gas transmission around 
the country has also 

helped the development 
of infrastructure 
and the creation 
of supplementary 
industries in villages, 
creating the increase of 
direct and indirect jobs.
Gas production in the 
South Pars gas field has 
another effect, which 
is its impact on the 
environment. The usage 
of gas for heating homes 
and cooking helped 
people set aside using 
firewood; so, gas as clean 
energy is an integral 
point in creating a better 
environment.

U.S. stimulus, vaccine 
progress encourage equity 
bulls
Asian shares and U.S. stock futures rose on Wednesday 
as governments around the world looked poised 
to boost spending to help economies recover from 
the coronavirus and vaccine roll-out programmes 
accelerated.
MSCI’s broadest index of Asia-Pacific shares outside 
Japan rose 0.51%. Australian stocks jumped by 1.12%. 
Shares in China fell 0.06%.
Japan’s Nikkei added 0.66%. Shares in Seoul rose by 
0.44%.
E-mini futures for the S&P 500 rose 0.36%.
Wall Street rallied on Tuesday on renewed hopes 
for U.S. President Joe Biden’ proposed $1.9 trillion 
COVID-19 aid bill as the Senate took steps to allow 
Democrats to pass Biden’s package without 
Republican support.
The U.S. Treasury yield curve continued to steepen in 
Asian trading, reflecting expectations for more fiscal 
spending and growing economic optimism.
The roll-out of vaccines in many countries is gathering 
pace, earnings season in the United States and Japan 
has so far been favourable, and oil prices are at their 
highest in a year, which are all positive signs for the 
global economy.
 “All the ingredients for a rapid recovery from Q2 
onwards are getting sweetly baked into the reopening 
party cake,” said Stephen Innes, chief global markets 
strategist at AxiCorp Financial Services.
The Dow Jones Industrial Average rose 1.57% on 
Tuesday, the S&P 500 gained 1.39%, and the Nasdaq 
Composite added 1.56%.
MSCI’s gauge of stocks across the globe gained 0.18%.
Russian authorities said they would be able to 
vaccinate about 700 million people this year with the 
Sputnik V coronavirus vaccine. Nations including India 
and Mexico are in talks to ink emergency deals to start 
administering the vaccine.
In the United States, the Biden administration said it 
would increase the weekly supply of shots nationwide 
and start shipping coronavirus vaccines directly to 
retail pharmacies in addition to ongoing deliveries to 
states.
Sentiment was also bolstered by higher-than-expected 
earnings from tech giants Alphabet Inc and Amazon.
com Inc, which overshadowed the retail trading frenzy 
that roiled markets last week.
The difference between the yield in two-year and 
10-year Treasuries, the most-closely watched part 
of the yield curve, widened to 99.5 basis points on 
Wednesday.
The dollar traded near a two-month high against the 
euro as investors bet that the U.S. economy will recover 
from the coronavirus shock faster than the euro zone.
The party for the Reddit-inspired trading frenzy that 
pushed GameStop’s stock up five-fold in five days last 
week appeared over as its shares plunged 60% in heavy 
trade to close at $90.00, less than one-fifth of an all-time 
peak on Friday.
 “Wallstreetbets is hitting the point of diminishing 
value,” Innes said. “Retail traders will still be a force to be 
reckoned with, but we are perhaps past the peak YOLO 
world with the cat out of the bag.”
Spot silver rose 1.4% to $26.98 an ounce. That was a 
minor rebound from an 8% tumble on Tuesday, and 
analysts say the retail trader-driven rally to a near eight-
year peak in the previous session has faded.
Spot gold rose 0.1% to $1,839.16 per ounce. U.S. gold 
futures added 0.4% to $1,840.90.
Oil prices continued their upswing as producers 
limited supply in the face of increased fuel demand 
from a bad winter storm in the U.S. Northeast.
U.S. crude futures climbed 0.2% to $54.87 a barrel, just 
shy of a one-year high of $55.26 hit on Tuesday.

Iran's daily gas refining capacity stood 
at 36 million cubic meters before the 
victory of the Islamic Revolution, which 
experienced a -28fold increase within 
42 years.

Iran's gas refining capacity up -28fold 
in 42 years
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Minister: Armenia 
willing to develop trade 
and economic ties with 
Iran
Armenian Minster of Economy Vahan 
Kerobyan said on Wednesday that 
expanding trade ties and facilitating of 
Iran access to the markets of countries 
is the most important topics of the 
Armenian agreement with Iran.
Armenian Economy Minister Vahan 
Kerobyan paid a visit to Tehran on 
January 22 to discuss the expansion of 
trade ties with Iran.
During the visit, Iran signed agreement 
with Armenia to boost trade.
Meanwhile, heads of a number of Iranian 
and Armenian small and medium-
sized enterprises (SMEs) discussed 
establishment of a technology exchange 

center and during the meeting, both 
sides also shared views on ways of 
promoting cooperation on small and 
medium-size enterprises.
The CEO of Iran Small Industries and 
Industrial Towns Organization Ali 
Rasoulian hailed close relationship 
between the Iranian and Armenian 
people as well as the great opportunities 
for cooperation, stressing the need for 
holding exhibitions by the Iranian and 
Armenian firms in Tehran and Yerevan.
Armenian Minster of Economy Vahan 
Kerobyan in an interview with IRNA said 
that in the visit to Tehran, "We decided 
to implement all agreements carried 
out in the field of commercial relations 
and economic cooperation for a better 
opportunity for exchanges so that we 
can adopt joint projects in the best form.
To achieve the goals, the working 
group will be set up on the agenda for 

the interests of the two countries to 
accelerate the agreement, Kerobyan said.
"Building equipment, fruits and 
vegetables and petrochemicals are 
the main trade exchange between the 
two countries and a limited portion 
of the metal and technical equipment 
is exported from Armenia to Iran, he 
pointed out.
Stating that Iran and Armenia are 
members of the Eurasian Economic 
Union, he added that Armenia can have a 
tremendous impact on the development 
of trade relations with Iran and with the 
entire Union by using its geographical 
position.
Kerobyan also called for the 
development of trade and economic 
relations between the two countries, 
particularly the investment and 
production activities of Iranian 
companies in Armenia.

The ratio of gas 
consumption 
by rural families 
has reached 82 
percent, which 
shows all-out 
efforts by the 
government in 
order to attach 
importance to gas 
transmission to 
rural areas.



The US professor 
in an exclusive 
i n t e r v i e w 
with ILNA 
news agency 
confirmes that 
there is a strong 

consensus within 
Biden's foreign policy 
team about returning to 
the JCPOA and says "As I 
understand it, with an 
election approaching 
in Iran, it may not be so 
simple to build a consensus 
in Iran." Gusterson who 
is an anthropologist 
at George Washington 
University and his work 
focus on nuclear culture, 
international security, 
and the anthropology of 
science believes that Biden 
represents a centrist 
foreign policy perspective 
in the U.S. which identifies 
nuclear proliferation 
as one of the principal 
dangers to global order.
You can read his Full 
interview with ILNA news 
agency as follows:
Q: Why do you think Joe 
Biden wants to return 
to JCPOA? What is the 
significance of JCPOA, 
especially for Europe?
A: Biden wants to return 
to the JCPOA for a number 
of reasons.  First, it was 
arguably the main foreign 
policy achievement 
of the Obama/Biden 
administration, and he 
wants to restore it.  Second, 
he wants to avoid a war 

with Iran which could 
destabilize the Middle East 
and make it harder for him 
to achieve his domestic 
policy objectives.  Third, 
he represents a centrist 
foreign policy perspective 
in the U.S. which identifies 
nuclear proliferation 
as one of the principal 
dangers to global order 
and U.S. national security, 
and the JCPOA is the only 
feasible means (apart from 
war) of preventing Iran 
from acquiring nuclear 
weapons.
Q: Do you think it would be 
easy for him to return to 
this agreement?
A: There is a strong 
consensus within Biden's 
foreign policy team about 
returning to the JCPOA.  A 
large part of the Republican 
Party will oppose that, but 
Biden now controls the 
executive branch. But it is 
not just a U.S. decision; it's 
also an Iranian decision. 
As I understand it, with 
an election approaching 
in Iran, it may not be so 
simple to build a consensus 
in Iran about returning 
to the JCPOA; especially 
since this would involve 

surrendering the capacity 
Iran has recently built up at 
some cost.
Q: So we will soon see a new 
agreement and a reduction 
in tensions between 
Washington and Tehran.
A: My crystal ball is broken.
Q: Iran reduced its 
commitments in response 
to US pressure. Do you 
think Trump is responsible 
for Iran's decisions?
A: When one person 
or country betrays 
or mistreats another, 
they bear primary 
responsibility for the 
consequences that follow. 
But the other person or 
country still has a choice 
of how they will respond. 
Trump has primary 
responsibility for creating 
a crisis in U.S.-Iranian 
relations, but Iran did not 
have to choose to activate 
new facilities and enrich 
uranium beyond the limits 
set down by the JCPOA. 
While their decision is 
understandable, it has also 
made the restoration of the 
JCPOA more difficult.
Q: If Iran and the United 
States do not rejoin the 
agreement, will the Biden 

government also resort 
to the policy of maximum 
pressure?
A: Too early to know.
Q: What was the most 
important event of 2020?
A: About a year ago, 
someone in Wuhan, 
China, whose name we 
do not know, became 
infected with a novel virus 
that jumped the species 
barrier. A year later, that 
event has led to over 2 
million deaths worldwide. 
And many more will die 
from covid-19 this year. 
This event, where one 
sick person in a small 
corner of the world set off 
a lethal global pandemic, 
shows that we are all 
connected, and we have 
to acknowledge those 
connections if we are to 
thrive and survive as a 
species. This is a lesson 
about public health, but it is 
also a parable for the era of 
climate change and nuclear 
proliferation. And the huge 
number of unnecessary 
deaths reminds us that 
we have chosen to invest 
far too much money in 
weaponry and far too little 
in public health.

Russia says US must take 1st 
step about JCPOA
Russia's Permanent Representative to the 
International Organizations in Vienna Mikhail 
Ulyanov believes it is the US who must take the 1st 
step to set the JCPOA row.
He announced his view in a tweet on Wednesday.
"I hope this is a wrong assessment. Otherwise, we 
observe something as bonfire of vanities and fruitless 
ambitions: the other side has to make the first step," 
he tweeted.
"The way to nowhere. This is high time for #US and 
#Iran to make coordinated steps to restore full 
implementation of #JCPOA."
Ulyanov's tweet came after the remarks of 
Edward Price, Spokesperson for the United States 
Department of State, following the proposal of the 
Iranian Foreign Minister to establish a mechanism 
to coordinate the actions of Washington and Tehran 
about the JCPOA.
Iranian FM Zarif said that the Biden administration 
has a "limited window of opportunity" to re-enter 
the JCPOA.
In an interview with CNN's Christiane Amanpour on 
Monday, Zarif said the Biden administration has a 
"limited window of opportunity" to re-enter the 2015 
nuclear agreement.
"The time for the United States to come back to the 
nuclear agreement is not unlimited," he said. "The 
United States has a limited window of opportunity 
because President Biden does not want to portray 
himself as trying to take advantage of the failed 
policies of the former Trump administration."
 Envoy, Parliament Speaker 
Weigh Plans to Elevate Tehran-
Baku Ties
Iran’s ambassador to Baku and the speaker of 
the National Assembly of Republic of Azerbaijan 
explored avenues for closer interaction between the 
two neighbors in various fields.
In a post on his Twitter account, Iranian Ambassador 
to Baku Abbas Mousavi said he held “very good and 
constructive” talks with Azeri Parliament Speaker 
Sahiba Gafarova on Tuesday.
The envoy said they reviewed the “premium relations 
between the friendly neighbors” in various fields at 
the meeting.
Mousavi also pointed to the negotiations about the 
promotion of bilateral, regional and international 
cooperation between Iran and Azerbaijan as well 
as stronger parliamentary diplomacy.Iran and 
Azerbaijan have accelerated efforts in recent years 
to forge closer partnership in various areas.Azeri 
President Ilham Aliyev has made several official visits 
to Tehran over the past few years.

Both Iran and Biden administration want 
Iran's deal back; Expert

"Joe Biden wants to avoid a war with Iran 
which could destabilize the Middle East 
and make it harder for him to achieve his 
domestic policy objectives," A political 
science professor at George Washington 
University Hugh Gusterson tells.
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Iran’s Remedial Measures on 
JCPOA Reversible, Zarif Says
 Iran’s Foreign Minister Mohammad Javad Zarif said 
Tehran would “immediately” reverse its remedial 
measures as soon as the US resumes honoring the Joint 
Comprehensive Plan of Action (JCPOA).
In a Twitter post on Tuesday night, the top Iranian 
diplomat pointed to his recent interview with the CNN’s 
journalist Christiane Amanpour, saying he has made it 
clear that the one that withdrew from the 2015 nuclear 
deal and violated it was the US, as Iran has only taken 
“remedial measures”.

“US should return to compliance. Iran will then 
immediately reverse remedial measures,” he added.
Zarif also noted that the European Union foreign policy 
chief, Josep Borrell, who is also the coordinator of the 
JCPOA Joint Commission, “can choreograph the moves in 
consultation with Iran and US.”
In December, the Iranian parliament approved a law, 
dubbed the Strategic Action Plan to Counter Sanctions, 
which requires the government to scale back more 
obligations under the JCPOA.
It also requires the AEOI to produce at least 120 kilograms 
of 20-percent enriched uranium annually and store it 
inside the country within two months after the adoption 

of the law.
Tehran has expressed 
its readiness to reverse 
the suspension of its 
commitments only if the 
US returns to the nuclear 
deal and lifts all sanctions 
without any preconditions or 
if the European co-signatories 
manage to protect business 
ties with Iran against Washington’s 
sanctions as part of their contractual obligations.

 When one 
person or 
country betrays 
or mistreats 
another, they 
bear primary 
responsibility 
for the 
consequences 
that follow.
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 Iran working 
on upgrading 
its fighters' 
technology
On the sidelines of the 
world’s first ‘hybrid’ 
air show, Aero India 
2021, Iranian defense 
min. announced that 
his country is working 
on upgrading the 
technology of its fighters.
Iranian Minister of 
Defense Brigadier 
General Amir Hatami 
said "Thanks to the 
efforts of aviation 
industry experts, 
we have achieved 
domestically grown 
products such as Kosar 
light fighter and Yassin 
training fighter, all kinds 
of helicopters and UAVs, 
and we are looking to 
upgrade the technology 
in this sector."
"Aero India illustrates 
that India has embarked 
on a serious and 
technological move in 
the field of the aviation 
industry and is using its 
capabilities and those of 
its private sector to make 
significant progress," he 
added.
Lamenting about the 
cruel sanctions on Iran, 
the minister said: "A 
bright future expects 
the aviation industry 
of Islamic Iran, thanks 
to the efforts and 
perseverance of the 
committed Iranian 
experts and we hope to 
move towards advanced 
technologies as quickly 
as possible."
Aero India is underway 
in Bengaluru from 3 to 
5 February. It opened 
its 13th edition in 
Bengaluru, Karnataka 
so as to present the 
latest achievements 
of the aviation and 
defense industries of 15 
countries.
The event will see the 
participation of top 
aviation firms, while 
India will showcase 
its indigenous defense 
capability, with an eye 
on Africa and the Indian 
Ocean Region (IOR) 
for the export of fighter 
jets, helicopters, and 
missiles.
The highlight of the 
three-day show will be 
India hosting the defense 
ministers of about 28 
IOR countries, including 
Iran.
India sees the IOR as a 
natural extension of its 
sphere of influence, and 
has gone from calling 
itself the next “security 
provider” in the region to 
the “preferred security 
partner”. 
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Kremlin critic Alexei Navalny jailed, 
declares Putin 'the Underwear 
Poisoner'
 Russian court jailed Kremlin critic Alexei Navalny on Tuesday, 
ignoring the West in a ruling the opposition politician blamed 
on President Vladimir Putin’s personal hatred and fear of him.
The Moscow court handed Navalny a three-and-a-half-year 
sentence, but his lawyer said the anti-corruption blogger 
would actually serve two years and eight months in jail because 
of time already spent under house arrest.
His lawyers said they would appeal.
The decision, which followed nationwide protests calling for 
Navalny’s release, will further strain relations with the West, 
which is considering imposing sanctions on Russia over its 
handling of the case.
The United States, Britain, Germany and the EU urged Moscow 
to immediately free Navalny, with U.S. Secretary of State Antony 
Blinken saying Washington would coordinate closely with 
allies to hold Russia accountable.
Russia is already under numerous Western sanctions however, 
and analysts say the West’s options for more pressure are 
limited. A Navalny ally had urged the West before the hearing 
to hit Putin’s inner circle with personal sanctions.
Russia has suggested that Navalny is a CIA asset, a charge he 

rejects, and has told the West to stay out of its domestic affairs.
Navalny, one of Putin’s most prominent critics, was arrested 
on Jan. 17 for alleged parole violations after returning from 
Germany where he had been recovering from being poisoned 
with a military-grade nerve agent.
Navalny said Russian state security agents had put the poison 
in his underpants, something the Kremlin denied. He used 
Tuesday’s hearing to try to frame Putin’s place in history.
 “(Putin’s) only method is killing people. However much he 
pretends to be a great geo-politician, he’ll go down in history 
as a poisoner. There was Alexander the Liberator, Yaroslav the 
Wise, and Putin the Underwear Poisoner,” said Navalny.
His supporters, on hearing the ruling, encouraged people 
to gather in central Moscow though riot police had already 
taken up position. The Moscow metro shut down three central 
stations.
Reuters reporters saw hundreds of protesters and the police 
detain some of them. Some of them chanted, “Putin is a thief!” 
and “Putin is a poisoner!”
Outside the court earlier on Tuesday, Reuters reporters saw 
riot police detain around 70 of Navalny’s supporters. The 
OVD-Info monitoring group later reported 503 arrests across 
Moscow.
After his arrest, Navalny released a YouTube video making 
allegations about Putin’s wealth that was viewed over 100 

mil l ion 
times. The Kremlin said it 

was false.
Tuesday’s hearing focused on Navalny’s alleged parole 
violations over a suspended sentence in a 2014 embezzlement 
case Navalny says was trumped up.
Navalny, in a fiery speech to the court, alleged he was going to 
be jailed because of Putin’s concerns about him as a political 
rival, a suggestion the Kremlin has laughed off, referring to 
Navalny as a marginal figure without wide popular support.
Putin, 68, has dominated Russian politics since 2000 and could 
rule until 2036 under constitutional changes approved in a 
referendum last year.
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Iran discusses frozen fund with S. Korean official
Deputy Foreign Minister for Political Affairs Abbas Araghchi and South 
Korean Deputy Foreign Minister Choi Jong-Kun in a telephone call late 
on Tuesday discussed the issue of releasing of Iran’s frozen fund in South 
Korea.
During the phone talk, the issue of releasing Iran's frozen funds in South 
Korea was discussed, and the two sides talked about effective mechanisms 
for the use of these resources.
Stressing South Korea's will to solve the problem, Jong-Kun noted that Seoul will use 
all its power to provide access to these resources.
According to South Korean banks, about 10 trillion won ($ 9.2 billion) of Iranian monetary assets 
has been frozen in South Korean banks due to US sanctions.

On Tuesday, 
Washington lowered 
certain restrictions on 
Venezuela regarding 
transactions "ordinarily 
incident and necessary 
to operations or use of 
ports and airports in the 
country.
The US government has 
maintained economic 
sanctions against 
Venezuela for several 
years but significantly 
increased them in 
January 2019 when 
Venezuelan President 
Nicolas Maduro began 
his second term, 
claiming his victory 
was illegitimate and 
recognizing Juan 
Guaido as the country's 
self-proclaimed interim 
president, Sputnik 
reported.
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Many reasons cause body temperature 
to rise suddenly – hot, humid weather, 
rigorous exercise, emotional stress, a 
panic attack. Even spicy foods can 
cause excessive sweaty Palms and 
Feet. Over-the-counter scented 
antiperspirants,Botox (Botulinum toxin) 
injections, iontophoresis, which is the use 
of a low electric current to stop the sweat 
glands and surgical procedure known as 
endoscopic transthoracic sympathectomy 
For severe hyperhidrosis. This surgery 
is the only way to stop hyperhidrosis 
permanently.
Causes of Sweaty Palms and Feet
common causes of increased Sweaty 
Palms and Feet are:
•Heat - both external heat and also high 
body temperature (fever). Sweating 
is an important way of reducing body 
temperature when it threatens to rise. 
In heatstroke, when the eccrine glands 
become exhausted and unable to sweat, 
the body temperature rises rapidly and 
can lead to death.
•Strenuous activity and a warm 
environment will contribute to sweaty 
Palms and Feet.
•Emotion. Excess sweaty Palms and Feet is 
brought on by anxiety or emotional stress.
•Eating 
•Damage to the sympathetic nerves. 
These are a special set of nerves involved 
in stress responses. This can be due to 
trauma or to medical conditions such as 
diabetes.
•Footwear. Some shoes and socks can 
increase the amount of sweat you produce 
and may prevent it from evaporating.
•Being on your feet all day. You're more 
likely to have sweaty feet if you're standing 
all day.

•Obesity. Being overweight is associated 
with increased  sweaty Palms and Feet.
•Caffeinated drink
•Some prescribed medications 
- particularly some antidepressants. 
Some medicines can occasionally cause 
increased sweaty Palms and Feet which 
may be extreme.
•Some medical conditions. Some 
conditions can cause occasional or 
constant heavy sweating which is 
usually, but not always, generalised. 
Examples are: Having blood sugar 
(glucose) which is higher than normal 
(diabetes). Heart valve infection 
(endocarditis). Generalised anxiety 
disorder. An overactive thyroid 
gland (hyperthyroidism). Cancer 
of the blood (leukaemia). Cancer in the 
cells of the body's lymphatic system 
(lymphoma). Tuberculosis infection.
How can I stop my feet and from being 
sweaty? 
Fortunately there are lots of remedies 
and strategies which can help to stop you 
having sweaty feet and hand. 
Foot and hand care strategies 
Foot and hand care strategies:
•Wash feet and hand daily with soap and 
water and dry thoroughly - especially dry 
carefully between the toes and fingers 
where skin can easily become soggy and 
germs (bacteria) can breed. Make sure 
your feet are dry before putting on gloves 
socks and shoes.
•Keep nails short and clean.
The best socks for sweaty Feet
•Wear fresh socks every day. Change 
them more than once a day if necessary, 
particularly if you have done some form of 
exercise which made you sweat, or walked 
a long way.
•Wear absorbent socks made of natural 
fibre, or socks designed to absorb 
moisture. Socks made of wool, cotton or a 
mixture of these are thought to be the best 
socks if you have sweaty feet.
•Avoid nylon socks.
•'Sports socks' are often designed to 
absorb sweat.

His orders on family separation, border security 
and legal immigration bring to nine the number 
of executive actions on immigration during his 
first two weeks in office.
With proposed legislation to give legal status 
and a path to citizenship to all of the estimated 
11 million people in the country who don't 
have it, Biden has quickly taken aim at many of 
former US president Donald Trump’s sweeping 
changes to deter immigration, both legal and 
illegal, and established a vision that is likely 
to far outlast his tenure if he's able to muster 
enough support in a deeply divided Congress.
Biden rescinded some Trump actions and laid 
a foundation for more far-reaching repeals 
depending on the outcome of policy reviews 
over the next few months.
"I’m not making new law. I’m eliminating bad 
policy,” he said during a signing ceremony 
Tuesday, AP reported.
Alejandro Mayorkas, who was sworn in as 
Homeland Security secretary after his 
nomination was confirmed Tuesday by 
the Senate, will lead a task force on family 
separation, focused largely on reuniting 
parents and children who remain apart. It 
is unclear exactly how many, but about 
5,500 children have been identified in court 
documents as having been separated during 
Trump’s presidency, including about 600 
whose parents have yet to be found by a court-
appointed committee.
“We’re going to work to undo the moral and 
national shame of the previous administration," 
Biden said.
The review will address the possibility of 
legal status in the United States for separated 
families and providing mental health services.
The American Civil Liberties Union, which 
sued to reunite families, has asked the 
administration for legal status in the United 

States for all of the thousands of families that 
have been separated, as well as financial 
compensation for those families and attorneys 
at government expense.
A review of border security will include a policy 
that makes asylum-seekers wait in Mexican 
border cities for hearings in US immigration 
court. It is a step toward fulfilling a campaign 
pledge to end the “Remain in Mexico” policy, 
known officially as Migrant Protection 
Protocols, which enrolled nearly 70,000 
asylum-seekers since it began in January 2019. 
Biden asked for “a phased strategy for the 
safe and orderly entry into the United States” 
of those already enrolled who are waiting in 
Mexico for a judge to decide their cases.
Biden ended a policy that held asylum-seekers 
in Customs and Border Protection custody 
with virtually no access to attorneys while 
their claims were quickly decided. He ordered 
reviews of a nationwide expansion of fast-track 
deportation authority and of agreements with 
Guatemala, El Salvador and Honduras for the 
US to reject asylum applicants and instead send 
them to those Central American countries with 
an opportunity to seek protection there.
His order on legal immigration seeks ways to 
reduce backlogs and barriers to citizenship and 
considers scrapping Trump's “public charge 
rule,” which makes it more difficult for people 
who receive government benefits to obtain 
green cards.Biden didn't address a freeze on 
many temporary work visas and green cards 
while the economy recovers from a pandemic, 
as some expected.
“That's a pretty big gap for them not to take 
action on those visa bans because the impact 
is so dramatic and significant,” said Greg 
Chen, director of government relations for the 
American Immigration Lawyers Association.
While immediate changes were limited, the 
impact of executive orders that Trump issued 
his first week in office didn’t start to become 
apparent until a month later when Homeland 
Security issued detailed enforcement 
priorities. Those orders laid a foundation for 
many other of his administration’s hundreds of 
immigration moves that followed.

Sweaty Palms and Feet Biden Signs Immigration Orders As Congress 
Awaits More

US President Joe Biden signed a second spate of orders 
to undo his predecessor’s immigration policies, 
demonstrating the powers of the White House and its 
limitations without support from Congress.

Sweat glands act as the body’s natural thermostat. When 
they suddenly go into overdrive, you get sweaty palms 
and feet. While this can be socially embarrassing, the good 
news is that excessive sweating, or hyperhidrosis, can be 
controlled with treatment.

"I’m not making 
new law. I’m 
eliminating bad 
policy,” he said 
during a signing 
ceremony 
Tuesday, AP 
reported.

Strenuous 
activity 
and a warm 
environment 
will contribute 
to sweaty Palms 
and Feet.



یارانه ۹۱هزار تومانی منتفی شد
کلیات لایحه بودجه در حالی از سوی نمایندگان مجلس شورای اسلامی رد شد که کمیسیون تلفیق، مصوباتی 
پر سر و صدایی هم افزایش وام ازدواج، دو برابر شدن یارانه ها در سال آینده، حذف دلار 4200 تومانی و افزایش 
حقوق سربازان و ... را در آن گنجانده بود. با توجه به منتفی شدن مصوبات مذکور و بازگشت لایحه بودجه به دولت، 
این سوال مطرح است که در صورت ارائه مجدد لایحه بودجه به مجلس، کمیسیون تلفیق مصوبات خود را مجددا 

تصویب خواهد کرد یا نه؟ حجت الاسلام والسلمین میرتاج الدینی نایب رییس کمیسیون تلفیق در پاسخ به سوال 
خبر نگار جی پلاس، مبنی بر اینکه کمیسیون تلفیق بودجه در صورت ارائه لایحه جدید از سوی دولت، باز هم بر مصوبات 

خود همچون افزایش وام ازدواج، حذف نرخ ارز ترجیحی، دو برابر شدن یارانه ها و ... پافشاری خواهد کرد یا نه، گفت: به نظر 
می رسد همه مصوبات کمیسیون تلفیق مجددا تصویب نخواهد شد و برخی از آن ها ممکن است تغییر کند کما اینکه برخی از مصوبات 

کمیسیون با رای ناپلئونی تصویب شده بودند. در همین خصوص ممکن است مصوبه دوبرابر شدن یارانه ها و حذف ارز 4200 تومانی مجددا 
از سوی کمیسیون تلفیق تصویب نشود. نایب رییس کمیسیون تلفیق بودجه در خصوص ارز 4200 تومانی خاظرنشان کرد: حتی اگر این موضوع در 
صحن علنی مطرح می شد مخالفان جدی داشت و من در دفاع از کلیات بودجه تنها موضوع مورد اختلاف را همین مسئله عنوان کردم که می توانست 

در صورت تایید کلیات به کمیسیون بازگردانده شود یا در صحت تغییر پیدا کند که با رد شدن کلیات لایحه بودجه همه این مسائل منتفی شد.

فروش باتری ماشین ایرانی با برچسب فرانسوی!
رئیس اتحادیه سازندگان و فروشندگان باطری و خدمات برق تخصصی خودرو گفت:برخی افراد روی باتری های 

ماشین داخلی برچسب فرانسوی می زنند و آن را با قیمت چند برابری می فروشند.
تقی علی اکبری رئیس اتحادیه سازندگان و فروشندگان باطری و خدمات برق تخصصی خودروگفت: در گذشته 
نیاز بود که ۷0 درصد نیاز داخل در زمینه باطری، از طریق واردات تامین شود و اکنون توانسته ایم این کالا را در 

داخل تولید کنیم و دیگر نیاز به باتری ماشین وارداتی نداریم.
او تشریح کرد: اکنون باتری هایی که در داخل کشور تولید می شوند دارای کیفیت بالایی هستند و می توان گفت 

کیفیت باطری های داخلی حتی از نمونه های وارداتی هم بهتر است و در مواردی مشاهده می شود که برخی افراد روی 
باتری های داخلی برچسب فرانسوی می زنند و آن را به اسم این کشور و با قیمت چند برابری می فروشند.

رئیس اتحادیه سازندگان و فروشندگان باطری و خدمات برق تخصصی خودرو با تاکید بر کیفیت بالای باتری های داخلی در برابر باتری های وارداتی، 
ادامه داد:برخی افراد باتری ماشین ۸00 هزار تومانی ایرانی را با زدن برچسب فرانسوی به قیمت 4 میلیون و ۳00 هزار تومان فروخته می فروشند، در 
حالی که این کالا کاملا ایرانی است. علی اکبری تشریح کرد: باتری هایی که در داخل تولید می شود گارانتی دارند و هیچ مشکلی در آنها وجود ندارد. هم 
می توانیم نیاز داخل را تامین کنیم و علاوه بر این بسیاری از سازندگان باتری خودرو را به افغانستان و عراق صادر می کنند و قیمت بسیار مناسبی دارد. 

ایسنا
گـــزارش
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N E W S

باید ایمان بیاوریم 
که دنیا در حال تغییر 

شکل است و این 
را در این یک ساله 
بیشتر از همیشه 
فهمیدیم. دنیا در 

حال دیجیتالی شدن 
است و طبعاً در 

سال های آینده 
معاملات هم 

دیجیتال خواهد شد
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کدشهاب مختص 
اتباع خارجی نیست

مدیرکل اسبق ارزی بانک مرکزی 
گفت: هدف بانک مرکزی از اجرای 
کدشهاب، مشــخص کردن مبدا و 
مقصد پول بــوده که البته مختص 

اتباع خارجی هم نیست.
یوسف کاووسی مدیرکل اسبق ارزی 
بانک مرکزی و کارشــناس ارشد 
مســائل حقوقی، اظهار کرد: الزام 
داشتن کد شهاب برای افراد حقیقی 
و شناســه ملی برای افراد حقوقی 
منجر به مسدود شدن حساب های 
برخی از اتباع به دستور بانک مرکزی 

شده است.
به گفته مدیرکل اسبق ارزی بانک 
مرکزی، هدف از الزام به داشــتن 
کد شــهاب، رعایت قواعد و قوانین 

پولشویی است.
او ادامــه داد: بانــک مرکــزی، 
مدت هاست که به دنبال اجرای این 
طرح جهت مبازره با پولشویی است 
و همچنین مقرر شده، حساب هایی 
که کد شــهاب ندارند، انتقال وجه 

برای آن ها صورت نگیرد.
کاووسی تصریح کرد: باید در موضوع 
پیش آمده اخیر و مســدود شدن 
حساب  برخی از اتباع خارجی این 
نکته را در نظر گرفت که حساب های 
مسدود شده اتباع خارجی بخشی از 

حساب های مسدودی است.
او افزود: با بخشنامه بانک مرکزی، 
مقرر شد افرادی که کدشهاب برای 
حساب های بانکی خود ندارند، نقل 
و انتقال پول برای آن ها  انجام نشود.

مدیرکل اسبق ارزی بانک مرکزی 
بیان کــرد: باید گفــت اجرای این 
بخشــنامه در زمان مناسبی انجام 
نشده است، زیرا اجتماع عظیم مردم 
در مقابل شعب عظیم بانک ها، باعث 
همه گیری ویروس کرونا می شود. 
بانک ها  می توانســتند ایــن کار را 
به صورت غیر حضــوری از طریق 
ســامانه های مختلف انجام دهند. 
این کارشــناس تصریح کرد: هدف 
بانک مرکزی از این کار، مشــخص 
کردن مبدا و مقصد پول بوده که البته 
مختص اتباع خارجی هم نیســت. 
بانک مرکزی قصد دارد اجتماع چند 
حساب در یک حســاب را در یک 

بانک نهایی کند.

باشگاه خبرنگاران
خـــبـــر
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ارزهای دیجیتال، سکه رایج 
این روزهای ایران و جهان 
اســت؛ جایی در ناکجای 
فضای اینترنت که به قول 
»پوریا« قرار اســت »آینده 
اقتصــاد جهان را دســت 
بگیرد«؛ جایــی که به نظر 
می رسد دست دولت ها و کنترل و سانسور 
هم به آن نمی رسد. شاید این ایده ها کمی 
تخیلی به نظر می رســید اما بســیاری در 
جهان به آن دل بسته اند و در سالی که کرونا 
دسترسی به پول از طریق معاملات واقعی را 
سخت کرد در جهان موازی مجازی فعالان 
این عرصه ســود خوبی از بالا رفتن ارزش 

ارزهای دیجیتال نصیبشان شد.
ارز دیجیتال یا رمزارز نــوع خاصی از پول 
دیجیتال است که براساس علم رمزنگاری 
شــکل گرفته اســت. این پول به صورت 
الکترونیکی ذخیره و منتقل می شود و از 
ســال 200۹ با عنوان »بیت کوین« مورد 
استقبال عمومی قرار گرفت هرچند پیش 
از آن هم تلاش های زیادی برای ایجاد پول 
الکترونیکی انجام شده بود. در ایران هم چند 

سالی هست که برخی از جوانان دست به کار 
شده اند تا از طریق دستگاه های استخراج یا 
از طریق خرید و فروش این ارزها سودی به 

جیب بزنند.
»مصطفی« یکی از کســانی است که از 2 
سال پیش به این نتیجه رسید حریف تورم 
نمی شــود و کار کردن در چند شغل هم 
کفاف زندگی او و خانواده اش را نمی دهد. 
او می گوید چند تجربه شکست خورده در 
سرمایه گذاری بازار دلار و بورس باعث شد 
به فکر کاری جدید باشد: »اولین بار دو سال 
پیش دوستم بیت کوین را به من معرفی 
کرد. اول بحث تولید بود که دوستم در خانه 
خودش این کار را می کرد. برق را از پشت 
کنتور گرفته بود. رفتم دستگاه را دیدم و 
برایم توضیح داد که کیف پول مجازی دارد 
و می تواند پول را آنجا نگه دارد یا می تواند در 
صرافی ها آن را به پول واقعی تبدیل کند. 
همین طور کارکرد دستگاه را برایم توضیح 
داد و از ســروصدای زیاد دستگاه گفت و 
اینکه چون مصرف برق بالایی دارد پول برق 

هم سرسام آور خواهد شد.«
او با کمک همان دوســتش دست به کار 
خرید چند دستگاه استخراج ارز دیجیتال 
زد که حالا براحتی می توان انواع و اقسام آن 
را در سایت های ایرانی پیدا کرد: »ترغیب 
شدم به استخراج اما جایی برای نگهداری 
نداشتم و از طرفی جرأت برق گرفتن از پشت 
کنتور را هم نداشتم. دوستم شخصی را به 
من معرفی کرد و آن شخص پیشنهاد داد 

که از ۳ دستگاه نصف درآمد را برای هزینه 
پانسیون دستگاه بردارد.«

مصطفی تعریف می کند کــه او هنوز هم 
نمی داند آن شخص دستگاه ها را کجا نگه 
می دارد چون همیشه ترس از لورفتن وجود 
دارد. لورفتن چنین جایی هم یعنی جریمه 
ســنگین برق دزدی و ضبط دستگاه های 
استخراج که هر کدام قیمتی متفاوت تا ۱00 
میلیون هم می تواند داشته باشد. او دلیل 
عمده واردشــدن به این کار را کم دردسر 
بودن آن می داند: »به نظرم آمد این نوعی 
سرمایه گذاری است که هم دردسر کمی 
دارد هم کار فیزیکی نــدارد و با این تورم 
می توانی به کارهای دیگری هم برســی. 
لااقل خیالت راحت باشد که از قافله عقب 

نمی مانی.«
البته اجاره دادن تنها هزینه داشــتن یک 
دستگاه نیســت و این دســتگاه ها بنا به 
کیفیت آنها و به علت کارکردن شبانه روزی 
بسرعت مستهلک شده و گاهی دچار خرابی 
قطعات می شوند که خرج جداگانه ای دارد. 
یکی از کسانی که حســابی از این راه پول 
درمی آورد، »صادق« اســت؛ همان کسی 
که مصطفی دستگاه ها را به او داده و او در 
کنار دستگاه های افراد دیگر از آنها مراقبت 
می کند و تعمیرات آنها را هم به عهده دارد. 
صادق پیش از ورود به ایــن حرفه قاچاق 
به صورت آزاد در کارهای برقی و الکترونیک 
مشــغول بوده اســت. او از ۳ سال پیش با 
دستگاه استخراج آشنا و ترغیب شده که 

خودش دســتگاه بخرد و کار کند: »بعد از 
مدتی فهمیدم که با سرمایه بیشتر می توانم 
سود بهتری داشته باشم پس به فکر اجاره 
جاهایی افتادم که برق ســه فاز صنعتی یا 
کشاورزی داشــتند. از طریق دوستان با 

بچه هایی که دستگاه داشتند آشنا شدم.«
او این کار را تخصصــی می داند و می گوید 
درآمد خوبی که داشته باعث شده دست 
از کارهای دیگر بکشد و فقط در این زمینه 
فعالیت کنــد: »از این طریــق و از طریق 
مدیریت کردن روابــط در جاهای مختلف 
فعلاً مشکلی برای من به وجود نیامده و این 

اعتماد دیگران را جلب کرده است.«
او آینده نگری و ریسک برای ورود به  عرصه 
جدید را دلیل ادامه کار می داند: »بخشی 
از درآمد خــودم را بــه بیت کوین تبدیل 
کردم و نقد نکــردم چون علاوه بر کارهای 

الکترونیکی در این زمینه مطالعاتی دارم و 
به نظرم ارزهای دیجیتال سقف های قیمتی 

بالاتری را خواهند دید.«
اولین بار ۵ ســال پیش بود که »پوریا« نام 
ارزهای دیجیتالی به گوشش خورد. به قول 
خودش سر در نمی آورد دوستانش از چه 
حرف می زنند تا دست بکار جست وجو در 
اینترنت و خواندن مقاله ها شد. اما در همه 
این ســال ها مقاومت کرد و سراغ تجارت 
این ارزها نرفت: »از پارسال تصمیم گرفتم 
شروع کنم. دوست داشتم استخراج کنم 
اما به خاطر نبود امکانات این کار را نکردم 
تا اینکه تصمیم گرفتم به عنوان یک سرمایه 
به آن نگاه کنم و بخشی از پس انداز خودم را 
بیت کوین خریدم تا خرید و فروش کنم و از 

این طریق سود ببرم.«
او هم مانند مصطفی درآمد چندانی نداشت 

تا اینکه کرونا و افت ارزش پول ملی باعث 
شد به فکر ســرمایه گذاری در بسترهای 
دیگری باشد. او معتقد است زمان کاغذبازی 
و اسکناس تمام شده اســت: »باید ایمان 
بیاوریم که دنیا در حال تغییر شکل است 
و این را در این یک ساله بیشتر از همیشه 
فهمیدیم. دنیا در حال دیجیتالی شــدن 
است و طبعاً در سال های آینده معاملات هم 
دیجیتال خواهد شد. این پول ، پول آینده 
اقتصاد است. من نمودار رشد این ارزها را 
رصد کرده ام. چیزی که رو به رشــد است 
موفق است و باید با آن همگام شد. من هم 

اندازه توانم در آن سرمایه گذاری کرده  ام.«
او از مشاغل زیادی که در این زمینه فعال 
شــده اند می گوید و دلخور است که هنوز 
بانک ها و سیســتم های خدمــات ایرانی 

خودشان را با این ارزها تطابق نداده اند. 

گفت وگو با برق دزدهای بیت کوین باز ؛

دزدهای صفر و یکی
پیشگوترین نویسنده ها هم در خیالات خود نمی دیدند 

روزی دستگاهی ساخته شود که بتواند پول تولید  کند.
چند سالی هست که این دستگاه یا به صورت کلی تر این 
سیستم غیرمتمرکز مجازی ابداع شده و در ایران هم 

مورد استقبال خیلی ها قرار گرفته است.

اشتغال و تولید

سود بالای بانکی بلای جان تولیدکنندگان!
یک فعال تعاونی با بیان اینکه بیشتر واحدهای تولیدی تنها با ۲0 درصد ظرفیت کار می کنند، نرخ بالای سود 

تسهیلات بانکی و قوانین دست و پاگیر را از عمده ترین مشکلات واحدهای تولیدی دانست.
علیرضا مرادی اظهار کرد: در حالی که در کشورهای دیگر برای رونق تولید تسهیلات ویژه ای در اختیار تولیدکنندگان 
قرار می گیرد و نقدینگی آنها با کمترین هزینه تأمین می شود ولی متاسفانه بسیاری از تولیدکنندگان داخلی با مشکلات 
عدیده مواجهند و نرخ بالای سود تسهیلات بانکی و قوانین دست و پاگیر بلای جان آنها شده است. وی با بیان اینکه بسیاری 
از واحدهای تولیدی در حال رکود و تعطیلی هستند و با وجود مشکلات بسیار توان ادامه فعالیت ندارند، گفت: در حال 
حاضر واحدهای تولیدی تنها با 20 درصد ظرفیت خود فعالیت می کنند این در حالی است که ۵0 درصد از کل تعاونی های 

کشور را تعاونی های تولیدی تشکیل می دهند که نیمی از آنها در تهران فعالیت دارند.
مدیرعامل اتحادیه سراسری تعاونی های تولیدی با طرح این پرسش که تولیدکنندگان با نرخ سود تسهیلات 2۸ درصدی 
و مالیات بر ارزش افزوده ۹ درصدی و هزینه های اداری چگونه می توانند ادامه فعالیت دهند؟ گفت: امسال از سوی مقام 
معظم رهبری به عنوان سال جهش تولید نامگذاری شده و قطعاً ایشان بر اساس شرایط خاص اقتصاد کشور، بحث جهش 
تولید و تأکید بر هدایت ظرفیت های پوششی، خدماتی و سرمایه ای را به سمت تولید متذکر شده اند؛ لذا معتقدم ظرفیت 
بالای تولید باید مورد توجه قرار گیرد و جلب و جذب مشارکت عامه مردم در فعالیتهای اقتصادی، اقتصادی، اجتماعی و 

فرهنگی راهگشای مشکلات موجود کشور باشد.



نیروی خانم مسلط به حســابداری و آشنا با لوازم 
یدکی خودرو 

بصورت تمام وقت
کارگرساده خانم یا آقا 

جهت کار در فروشگاه لوازم یدکی
محدوده پل فلزی، حدفاصل چهار راه دکتر بهشتی

تلفن تماس:   09130239962

به سرپرســت خط CNC تراش آقا آشنا به کنترل 
زیمنس و فانوک جهت همــکاری محدوده اصفهان و 

شاهین شهر اصفهان نیازمندیم.
با حقوق و مزایای قانونی

تلفن: 09131270105 

یک رستوران واقع در اصفهان جهت تکمیل کادر خود 
به آشپز یا سرآشپز آقا نیازمند است.

تلفن: 09350722800 

یک شرکت معتبر واقع در چهارباغ بالا  اصفهان جهت 
تکمیل کادر خود به افراد واجد شرایط زیر نیازمند است:

نیروی آبدارچی
جنسیت: خانم

در شرکتی معتبر واقع در چهارباغ بالا
با سابقه کار

استان و شهر مورد نیاز: اصفهان
 09131196340 , 0313737 )داخلی 202(

نیروی ساده و فنی خانم و آقا
 جهت کار در آشپزخانه

سر کارگرماهر 
 با تجربه کافی

 با رابطه خوب با مشتری و پرسنل
 کار در تهیه غذای بیرون بر

 دروازه تهران 
 حقوق اداره کار + مزایا + بیمه + نهار 

 همراه: 09132001094

به  منشی خانم با روابط عمومی بالا و آشنا به کامپیوتر 
جهت بازار نوشت افزار در اصفهان نیازمندیم.

با حقوق، بیمه و مزایا
آدرس: محدوده دروازه دولت 

تلفن: 09394734684, 09126344457, 39904714

به مونتاژکار الکترونیک خانم و آقا جهت همکاری در 
محدوده شهید کشوریِ اصفهان نیازمندیم.

 تلفن: 09356528225 

دفتر مهندسی ساختمانی فراز نام واقع در اصفهان 
به منظور تکمیل کادر خود به نیروی تخصصی و غیر 

تخصصی جهت مجموعه مهندسی نیازمند است:
کارشناس برق

جنسیت: خانم و آقا،       دانشجو و فارغ التحصیل
پاره وقت و تمام وقت، بیمه و حقوق

مزایای عالی و قابل ارتقا
دوره آموزش رایگان در صورت نداشتن سابقه کار

استان و شهر مورد نیاز: اصفهان
 03134417127 ,09368268646 ,09100368659

به فروشنده خانم و آقا بصورت تمام وقت و نیمه وقت 
جهت همکاری در محدوده خاقانیِ اصفهان نیازمندیم.

با حقوق و بیمه
تلفن: 09308092383, 36294363 

 استخدام شرکت بهبود آرتان ایرانیان
مدیر فروش

کارشناس فروش
آراسته، خلاق و سختکوش

روابط عمومی بالا، توان کار تیمی و فن بیان قوی
مدرک تحصیلی ترجیحا  لیسانس

امکان ارتقاء شغلی
همراه دوره آموزشی انجام کار

حقوق قانون کار + بیمه + پورسانت عالی
متقاضیان واجد شــرایط می توانند رزومه خود را از 
طریق شماره واتساپ ارســال و یا جهت هماهنگی با 
شماره تلفن های مندرج در آگهی تماس حاصل نمایند.

Naviddie22@gmail.com
 09102161369

)whatsapp( 09931492913 
02166739461  

دفتر مهندسی ساختمانی فراز نام واقع در اصفهان 
به منظور تکمیل کادر خود به نیروی تخصصی و غیر 

تخصصی جهت مجموعه مهندسی نیازمند است:
کارشناس نقشه کشی

جنسیت: خانم و آقا ،   دانشجو و فارغ التحصیل
پاره وقت و تمام وقت

بیمه و حقوق، مزایای عالی و قابل ارتقا
دوره آموزش رایگان در صورت نداشتن سابقه کار

استان و شهر مورد نیاز: اصفهان
 03134417127 ,09368268646 ,09100368659

همکار خانم
جهت فروشگاه قهوه فروشی 

با سرویس رفت و برگشت
09136280385 

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

جذب کارشناس فروش خانم
 به صورت ثابت دردفتر اصفهان
 با حقوق و مزایای عالی+ بیمه 

لطفا رزومه خود را به واتساپ شماره زیر ارسال کنید:
09131767686

کسب و کار
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

حضور استارت آپ های حوزه سلامت در سومین رویداد سرمایه گذاری فناوری
دبیر اجرایی سومین رویداد سرمایه گذاری فناوری ) TIM۲۰۲۱ ( گفت: با توجه به شیوع کرونا در کشور و 
توجه بیش از پیش دنیا به حوزه سلامت، ۳۰ درصد استارت آپ های شرکت کننده در این نشست به بخش 

سلامت اختصاص دارد.
 ) TIM۲۰۲۱ ( شیما شریفی در نشست خبری برگزاری سومین رویداد نشست سرمایه گذاری فناوری

که در معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری برگزار شد، افزود: این نشست یک رویداد بزرگ و بین المللی 
است که با هدف بالا بردن سطح کسب وکارهای فناوری محور در گروه هشت کشور اسلامی تشکیل شده است.

وی اظهار داشت: در این دوره از نشست از بین ۱۲ هزار طرح استارت آپی ارایه شده جهت معرفی به سرمایه گذاران، 
۱۲ استارت آپ  برگزیده شدند که به صورت حضوری ارایه می شود.

وی با یادآوری این که این دوره از نشست ۲ بخش سرمایه گذاری و تمرکز بر فناوری برگزار می شود، خاطرنشان کرد: سرمایه گذاری درحوزه های 
مرتبط با فناوری بسیار حائز اهمیت است و موجب توسعه اقتصادی کشورهای صاحب فناوری می شود، با توجه به  فضای بین المللی حاکم بر 
کشور  که مبادلات بین المللی با مشکلات بسیاری مواجه می شود برگزاری  این قبیل رویدادها و نهادهای همکاری منطقه ای می تواند در حوزه 

مبادلات بین المللی راهگشا باشد و به فعالان این حوزه کمک کند.

ستاری خبرداد:

ما بزرگترین استارت آپ منطقه را داریم

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور گفت:در تهران بیش از 
یک میلیون سفر تاکسی آنلاین داریم در حالی که این عدد 

در نیویورک 250 هزارتاست.
 

آخرین وضعیت توسعه علوم پیشرفته در کشور در برنامه گفتگوی ویژه خبری با حضور سورنا 
ستاری معاون علمی فناوری ریاست جمهوری مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

ستاری با اشاره به اینکه لغت های جدیدی به صحبت های مردم اضافه شده است گفت: از هفت 
سال پیش راجع به استارت آپ ها، شرکت های دانش بنیان، شهر های هوشمند و سایر لغات 
استفاده کرده ایم لذا بسیاری از این ادبیاتی که در شش الی هفت سال گذشته به مردم عادی 

اضافه شده است اکنون مورد استفاده مردم قرار گرفته است.
او با اشاره به اینکه ۲۴۷ مرکز نوآوری،۱۴۴ شــتابدهنده، ۶۰۰۰ استارت آپ جدید، ۱۴۰۰ 
شرکت خلاق و ۵۶۸۴ شرکت دانش بنیان داریم خاطرنشان کرد: ما اقدام به بازآفرینی نماد های 

کارآفرینی قدیمی کرده ایم، لذا ۹ کارخانه نوآوری در تهران و شهرستان های بزرگ داریم.
ستاری افزود: یک میلیون مترمربع فضای نوآوری و  بیش از ۵۰ پارک علم و فناوری در کشور 

داریم لذا زیســت بوم را به عنوان تامین کننده نیروی انسانی شرکت های دانش 
بنیان می شناسیم.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور گفت:ما بزرگترین استارت آپ منطقه را داریم 
و در تهران بیش از یک میلیون سفر تاکسی آنلاین داریم در حالی که این عدد در 

نیویورک ۲۵۰ هزارتاست.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور با اشــاره به اینکه ایران در استارت آپ قابل 
مقایسه با کشور های منطقه نیست خاطرنشان کرد: در تهران بیش از یک میلیون 

سفر تاکسی آنلاین داریم در حالی که این عدد در نیویورک ۲۵۰ هزارتاست.
ستاری با اشاره به اینکه زبان فارسی جزء ۱۰ زبان برتر در صفحه های اینترنتی دنیا 
است افزود: زبان فارسی با توجه به تعداد افراد آن نسبت به زبان عربی در دنیا کاربران 

بیشتری دارد.
او ادامه داد: استارت اپ هایی داریم که در حوزه تولید محتوا و آموزش فعال هستند 
و جزو ۶۰،۷۰ استارت آپ های اول دنیا محسوب می شوند و این دستاورد کمی برای 

کشور نیست.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور با اشاره به اینکه باید اقتصادی داشته باشیم که بتواند 
نخبگان را جذب کند گفت: ۲۸۵ استارت آپ داشتیم که بچه های مرزوبوم آن را ایجاد کردند و 

بسیاری از آن ها اکنون شرکت های موفقی به حساب می آیند.
او اظهار کرد: شرکت های هایتک فوق العاده ای داریم، ما در حوزه های آی سی تی، سلول های 
بنیادی و هوافضا بزرگترین استارت آپ های منطقه را داریم که ابعاد آن ها با کشور های منطقه 

قابل مقایسه نیست.
ستاری با اشاره به سرعت علم در کشور اظهار کرد: تعداد دانشجویان کشور حدود ۳/۱ درصد 
کاهش یافته است، تعداد دانشجویان خارجی در کشور کمتر از ۵۰ هزار نفر است، لذا در دنیا 

جزء ۱۰ کشور برتر در علم مهندسی هستیم.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور تصریح کرد: اقتصاد سنتی باید بداند در قبال اقتصاد نوین 

حتما بازنده است کمتر از یک درصد هم شانس رقابت ندارد.
او با اشاره به اینکه حوزه تکنولوژی بخشی از آن مربوط به سرمایه گذاری می شود گفت: بیشترین 
سرمایه گذاری ما در حوزه های امنیت غذایی است و لذا بیش از یک سال و نیم است که در این 

حوزه فعالیت می کنیم، ما بر روی واکسن و بذر دام، طیور و آبزیان فعال هستیم که در پکیج 
امنیت غذایی قرار می گیرند.

ســتاری افزود: شــرکت ها هزینه های R&D قابل توجهی دارند، در حــوزه دارو در تمام 
شرکت هایی که هستند بخش خصوصی حضور دارد و سرمایه گذاری کلانی در حوزه دارو و 
تحقیقات دارو انجام می دهند، زیرساخت های خوبی در بخش خصوصی داریم، بخش خصوصی 
در حوزه واکسن و دارو قابل مقایسه با پژوهشگاه های دولتی نیست، بخش خصوصی چند صد 
برابر بخش های دولتی تاسیسات و تجهیزات دارند، سرمایه گذاری در تحقیقات باید از طریق 

بخش خصوصی بالا برود، بخش بازار، همان بخش خصوصی است که باید وارد قضیه شود.
معاون علمی فناوری رئیس جمهور گفت: ما در بحث دانش بنیان به دنبال معرفی اکوسیستم 
جدید به کشور هستیم لذا محیط کسب و کار ما مشکل زیادی دارد، ما سعی کرده ایم بگوییم که 
محیط کسب و کار باید در کشور به چه صورت باشد، ما بیش از ۱۳۰ الی ۱۴۰ خدمت می دهیم.

ستاری ادامه داد: معافیت مالیاتی را به همه شرکت ها نمی دهیم، زیرا دانش بنیان نوع ۱ و ۲ دارد 
و فقط نوع یک می تواند استفاده کنند، وقتی یک شرکتی بزرگ می شود باید مالیات خود را 
پرداخت کند لذا باید تمرکز بر حمایت ها از شرکت های نوپا باشد، در حوزه بیمه همه شرکت ها 

می توانند از معافیت هایی که دیده شده استفاده کنند.
او اظهار کرد: پیش از هر چیز باید بدانیم که منظور دقیق از ســرعت رشد و پیشرفت علم در 
کشور چیست، زیرا در ابتدای انقلاب ۱۷۰ هزار دانشجو در داخل و همزمان ۱۰۰ هزار دانشجو 
در خارج از کشور داشتیم این در حالی است که در مقطعی در ایران تعداد دانشجویان از ۴ و ۸ 
دهم میلیون نفر هم عبور کرد و در حال حاضر تعداد دانشجویان حدود ۳ و ۵ دهم میلیون نفر 
و تعداد دانشجویان خارجی هم کمتر از ۵۰ هزار نفر است، تعداد مقالات علمی رتبه ایران ۱۵ 
جهان است. ستاری با بیان اینکه تعداد مقاله علمی، ملاک و شاخص نیست افزود: در ۶ ـ ۷ سال 
گذشته اقداماتی صورت گرفته که علم و فناوری به محور اقتصاد تبدیل شود و تا حدود بسیار 

زیادی هم به این مهم دست یافته ایم.
 معــاون علمــی و فنــاوری رئیس جمهــور با اشــاره بــه اینکــه از ســال ۹۷ تاکنون، 
حدود ۳۷ هــزار میلیارد تومان وامی بوده که توســط نظــام بانکی به ما داده شــده گفت: 
 این موضوع بیانگر آن اســت کــه ظرفیت شــرکت های دانــش بنیان در اقتصــاد قابل

 توجه است.

ایسنا
گــــــزارش

استارت آپ

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:  رضا محزونیه 
سر دبیر: مرضیه ربیعی

دفتراصفهان : میدان احمد آباد،ابتدای خیابان شهیدمفتح )بهرام(   ساختمان حورا
 تلفن:031-32274500    

روابط عمومی:تلفن: 32274515-031  فاکس: 32274502ـ 031 
سازمان آگهی های اصفهان:32274518 - 32274517     32274512 - 32274506 ـ 031  

فاکس بازرگانی اصفهان : 32274511- 32274507ـ 031
 چاپ: صمیم        تلفن و فکس : 44533725 - 021

امور مشترکین اصفهان: 031-32274508

من چیزی را پیشنهاد می کنم 
که خودم به آن علاقه بسیاری 
دارم و آن را مهم ترین راه برای 

رسیدن به دیدگاه و جهان بینی 
روشنفکرانه و کامل می دانم. 

به عقیده من خواندن کتاب تا 
حدود زیادی می تواند به افراد 

کمک کند

،،
برترین ها

یادداشـــت
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گفت وگو با استفان كاوی، بهترین مشاور و مدیر موفق در تمام دنیا

قانون راز برای من قانونی پیش پا افتاده است

من چیزی را قربانی 
نکرده ام بلکه برای انجام 

هر کاری به سختی 
کار کردم و احساس و 

اشتیاقم را برای به ثمر 
رساندن فعالیت هایم به 
کار گرفتم. من نام این را 
قربانی شدن نمی گذارم 

زیرا توانسته ام از نیرو 
و توان خودم به بهترین 

صورت استفاده کنم

استفان کاوی به عنوان یکی از مدیران برجسته در سراسر 
دنیا شــناخته می شــود که تا به حال به دلیل کتاب های 
مدیریتی اش چند جایزه و دکترای افتخاری کسب کرده 
است.« نام او به عنوان نویسنده کتاب» هفت عادت مردمان 
موثر بیشتر برای خوانندگان آشناست. این کتاب شهرت 
جهانی دارد و تا به حال به 40 زبان منتشر شده است. در سال 
2002 مجله »فوربس« این کتاب را به عنوان یکی از 10 کتاب 
موثر مدیریتی معرفی کرده است و در سال 1996 مجله تایم 
استفان کاوی را یکی از 25 مدیر برجسته بر شمرده است. 
مصاحبه زیر رازهای موفقیت از دیدگاه استفان کاوی است 

که می خوانید.

   برای مــردم خواندن 
زیاد کتاب های شــما 
همراه با تغییرات بزرگی 
در زندگی است. خیلی از 
مردم می خواهند از جایی 
شروع کنند اما نمی دانند 
از کجا! به عقیده شــما 
اولین قدم برای این افراد از کجا باید 
شروع شود که اسمش را یک تغییر 

مثبت بگذاریم؟
به صدای وجدان تان گوش دهید و سپس 
شروع به انجام دادن آن کار کنید هر چند 
قدم اول را کوچک و ناچیز بردارید. اما باید 
به خودتان قول بدهید کــه حتما آن قدم 
شروع را بردارید بعد جلو بروید و به خودتان 
قول بدهید که قدم دیگــری بردارید و در 
نهایت متوجه می شوید که برداشتن همین 
قدم ها حس اعتماد به نفســی را به شــما 
می دهد که به همین وســیله از یک پله به 
پله دیگر می روید و به این ترتیب در همه 
زمینه هایی که فکر می کنید نیاز به اصلاح 
یا ترمیم دارید، می توانید قدم های خوبی 
بردارید. ندای درون هرگز به شــما دروغ 
نمی گوید چون مثل یک راهنمای خوب 
درست را از نادرست تشخیص داده و شما را 
آگاه می کند. اگر از انجام کارهای روزانه تان 
احساس رضایت نمی کنید اشتباه خود شما 
هستید چون برخلاف باورهای درونی تان 
عمل کرده اید و این یعنی مبارزه را به ضرر 
خودتان پایان داد ه اید. با دقت گوش کنید 
و ســعی کنید بهترین بازی را در زندگی 

ارائه دهید.

   دیدگاه کلی شما در مورد زندگی 

چطور اســت؟ برای مثال شــخص 
استفان کاوی طول روزش را چگونه می 
گذراند؟ در کدام بخش از فعالیت های 
روزانه تان، اصول کلی که به آن معتقد 
هستید اجرا می شود؟ در یک جمله روز 

کاری شما چطور می گذرد؟
بزرگ ترین شــعار روزانه من این اســت؛ 
بزرگ ترین مبارزه زندگی، هرروز در نبردی 
که در سکوت روح وجود دارد ایجاد می شود. 
منظورم این اســت وقتی به نــدای درون 
خود گوش می دهم و کارهــای روزمره ام 
را براساس اصولی که به آن معتقدم انجام 
می دهم کاملا احساس رضایت می کنم و 
این پیروزی بزرگی برای من اســت. چون 
وقتی فعالیت های روزمره تان را براســاس 
باورها و نداهای درونی تان منطبق می کنید 
احساس آرامش عمیقی را در خودتان حس 
می کنید و این حس همراه با نوعی پیروزی 
است. فکرش را بکنید وقتی در طول روز همه 
کارها را به درستی انجام دهید و برخلاف 
باورها و اصول تان عمل نکنید، آیا می شود 

نام این را چیزی غیر از پیروزی نامید؟ 

   تکنولوژی با همه تســهیلاتی که 
برای انسان ها به وجود آورده، باز هم در 
بسیاری از موارد مشکل ساز است. در 
میان دغدغه های بزرگی که نسل ما با 
آن روبه روست و با توجه به زمان اندکی 
که برای انجام کارها در اختیار داریم، 
چطور می شود از شر چیزهای مزاحم 
راحت شد و به کارهایی پرداخت که 

واقعا مهم هستند؟
باید به خاطر داشــته باشید که تکنولوژی 
در عین حال که می توانــد به عنوان یک 
خدمتکار فداکار در اختیار افراد قرار بگیرد، 
در عین حال هم می تواند یک رئیس کاملا 
سلطه جو و وحشتناک باشد. سرگرمی های 
زیادی وجود دارند کــه پرداختن به آن ها 
می تواند افراد را از انجام کارهایی که مهم 
و ضروری هســتند غافل کند و در عوض 
همه اوقات به فعالیت هایی سپری شود که 
اصلا ضروری نیستند. برای من خوشبختانه 
جای خوش شانسی اســت که با گروهی 
همکار هستم که در این تیم فعال، همگی 
به کارهایــی که مهم و ضروری هســتند 
می پردازیم. داشتن یک گروه فعال می تواند 
در این زمینه کمک زیادی به افراد کند زیرا 

دلگرمی و حمایت اعضای گروه در به ثمر 
رســاندن برخی کارها واقعا موثر است. اما 
اگر چنین گروهی را ندارید مسئولیت شما 
کمی سنگین تر است و در عوض باید سعی 
کنید که در خودتان چنان احساس تعهدی 
را نســبت به انجام کارهای مهم و ضروری 
به وجود آورید که به هیــچ وجه آن ها را به 
عقب نیندازید. از تکنولوژی هم باید به همین 
صورت استفاده کرد. برای مثال ساعاتی که 
از رایانه اســتفاده می کنید زمان را طوری 
برنامه ریزی کنید که در طول آن ســاعت 
از رایانه برای پیشــبرد کارهای شخصی و 
البته ضروری تان اســتفاده کنید. تا زمانی 
که نتوانید تفاوت بیــن کارهای ضروری و 
غیرضروری را درک کنید نمی توانید شانسی 
برای موفقیت داشته باشید. به خاطر داشته 
باشید که اولویت ها همیشه با کارهای مهم 
و اصلی زندگی تان است که در مسیر اهداف 

و باورهای شخصی تان شکل گرفته است.

   روش منحصر به فرد استفان کاوی 
برای کار کردن چیســت؟ آیا شما از 
ابزاری خاص استفاده می کنید؟ نحوه 
کارکردن تان و این کــه چطور تا این 
اندازه موثر می افتــد، چه دلایلی را 
در پشــت خودش دارد؟ لطفا صریح 

جواب دهید.
تمــام موسســات و شــرکت های بزرگ 
به صورت هفتگی یا ماهانه جلسات مختلفی 
را بــراي کارکنــان یا مجموعــه مدیران 
می گذارند تا به حل و فصل مسائل موجود در 

سازمان بپردازند. اما بگذارید خیلی رک به 
شما بگویم که بیشتر این جلسات بی فایده و 
غیرضروری هستند و واقعا کمکي به اصلاح 
روند موجود نمی کند. در چنین شرایطی 
من ترجیح می دهم تنها در جلساتی شرکت 
کنم که در مورد مســائل ضروری و مهم 
صحبت شود چون وقت در زندگی من بیش 
از هرچیز دیگری اهمیت دارد. بیشتر مواقع 
دستیار من مسئول کنترل پیام های تلفنی 
من است و در باقی لحظات تنها به کارهایی 
می پردازم که اولویت اصلی را برای من داشته 
باشد. در واقع هدر ندادن زمان راز موفقیت 

در هر فعالیت است. 

   چه چیزی می تواند دیدگاه و نگرش 

افراد را نسبت به پیرامون شان اصلاح 
کند و در واقع مهم تریــن ابزار برای 
تغییر به حساب بیاید. شما چه چیزی 

را پیشنهاد می دهید؟
من چیزی را پیشــنهاد می کنم که خودم 
به آن علاقه بسیاری دارم و آن را مهم ترین 
راه برای رســیدن به دیدگاه و جهان بینی 
روشنفکرانه و کامل می دانم. به عقیده من 
خواندن کتاب تا حدود زیــادی می تواند 
به افــراد کمک کند. خود مــن هم روزانه 
۲ ســاعت از وقتــم را به کتــاب خواندن 
اختصاص می دهم و این کار یکی از لذت ها 
و ســرگرمی های بزرگ من به حساب می 
آید. بدون شک همین سرگرمی لذت بخش 
را هم به بقیه پیشــنهاد می کنم و با جرات 
می توانم بگویم که تاثیر فوق العاده ای را در 

افراد به جا خواهد گذاشت.

   آیا شــما کتاب راز را خوانده اید؟ 
نظر شــما در مورد این کتاب و دیگر 
کتاب هایــی که در زمینــه جذب و 

رسیدن به آرزوهاست چیست؟
من این کتاب را خوانده ام و شاید برای بیشتر 
افراد بسیار عجیب و خارق العاده به نظر برسد 
اما حقیقتش را بخواهید مفاهیمی که در این 
دسته کتاب ها در موردش صحبت شده برای 
من بسیار ساده است زیرا در دنیای من این 
مفاهیم خیلی دست یافتنی هستند و من تا 
به حال با کمک از همین قوانین به موفقیت 
رسیده ام. قوانین راز سطحی و ساده نیستند 
اما در دنیای استفان کاوی آنقدر این مفاهیم 

به کار گرفته شده که دیگر برایم ساده به نظر 
می رسند.

   چه چیزی را قربانی کرده اید تا به 
اینجا رســیده اید؟ از چه لذت هایی 
گذشته اید تا توانستید به همان جایی 

برسید که آرزویش را داشته اید؟
من چیزی را قربانی نکرده ام بلکه برای انجام 
هر کاری به سختی کار کردم و احساس و 
اشتیاقم را برای به ثمر رساندن فعالیت هایم 
به کار گرفتم. من نام این را قربانی شــدن 
نمی گذارم زیرا توانسته ام از نیرو و توان خودم 
به بهترین صورت استفاده کنم و اینجا همان 
جایی است که می توانم از آن لذت ببرم چون 
نتیجه سماجت و استمرار تلاش هایم را به 

وضوح می بینم.

   برای کســانی که ممکن است در 
آینده مدیر یا رهبر گروهی شوند چه 

پیشنهاد مي کنید؟
زندگی ۲ مسیر را برای شما دارد و مهم این 
نیست که شما مرد یا زن هستید، فقیر یا 
ثروتمند هستید یا پیر هستید یا جوان. راه 
اول راهی است که من اسمش را راه متوسط 
می نامم و این راهی است که با انتخاب آن 
زندگی با شرایط معمولی به سراغ تان خواهد 
آمد و بیشتر افراد این راه را انتخاب می کنند 
اما راه دوم راهی است که عده کمی قدم به 
آن می گذارند و این راه انسان هایی است که 
در زندگی به چیزهای بزرگ دل بسته اند و 
به دنبال بالا بردن سطح  زندگی شان هستند.
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